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Zápisnica 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

dňa 22. 02. 2021 

 

Prítomní: Boris Dreisig, JUDr. Bronislava Garajová, Mgr. Pavel Jánošík,  Ing. Peter Žilák, 

Ing. Miroslav Macove, Bc. Ján Skýpala, Mgr. Lenka Sojková, Karol Švingál, Bc. Martina 

Tóčiková, Ján Kromholc, Pavel Gavalec, Mário Kurák 

 

Ospravedlnení: Zdenko Račko 

Primátorka: Mgr. Martina BRISUDOVÁ 

Hlavný kontrolór: Ing. Tomáš ŠKRABÁK 

Zapisovateľka: Mária Šnúriková 

Dnešné mestské zastupiteľstvo sa po prvýkrát streamovalo, tzn. ide o audiovizuálny záznam, 

ktorý sa prenáša v konkrétnom čase. Pani primátorka požiadala poslanecký zbor vzhľadom k 

aktuálnej pandemickej situácii, aby sa k jednotlivým bodom na rokovaní dnešného MsZ 

vyjadrovali argumentačne a stručne. 

OVEROVATELIA ZÁPISNICE: 1. Karol Švingál, 2. Bc. Ján Skýpala.  

Má niekto iný návrh?  

Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli Karol Švingál a Bc. Ján Skýpala? 

Hlasovanie: 

12 za                                                     0 - proti                         0 - zdržal sa hlasovania 

                

Neprítomný: Zdenko Račko 

 

NÁVRHOVÁ KOMISIA:  predseda: Boris Dreisig 

členovia: Ján Kromholc, Mário Kurák 

Má niekto iný návrh? 

Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala v tomto zložení? 

Hlasovanie: 

12 za                                                 0 - proti                             0 - zdržal sa hlasovania 

                

Neprítomný: Zdenko Račko 
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PROGRAM: 

1. Otvorenie  

2. Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie  

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Dodatok č. 2 k Zmluve o dielo pre projekt „Zníženie energetickej náročnosti budovy 

Kultúrneho domu v meste Poltár“ 

5. Vymenovanie riaditeľa rozpočtovej organizácie ZSS 

6. Predaj mestských pozemkov pre Bc. Martinu Tóčikovú 

7. Návrh Všeobecne záväzného  nariadenia mesta Poltár č. 1/2021, ktorým sa mení 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Poltár č. 1/2019 o určení výšky finančných 

prostriedkov na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa 

materskej školy a žiaka školy a  školského zariadenia, zriadených na území mesta 

Poltár v znení VZN mesta Poltár č. 6/2019 a VZN mesta Poltár č. 1/2020 

8. Informatívna správa o použití finančných prostriedkov z dobrovoľnej zbierky 

„Primátorský punč 2020“  

9. Informatívna správa k vybudovaniu LED solárneho osvetlenia mestských častí – 

Prievrana, Hájiky - Maky 

10. Informatívna správa MOPS 

11. Informatívna správa o činnosti Komunitného centra Poltár za rok 2020 

12. Správa o činnosti komisií a ZPOZ 

13. Zásady participatívneho rozpočtu 

14. Zmeny v zložení komisií MsZ - komisia pre financie, správu a hospodárenie s 

majetkom mesta a priestupková komisia  

15. Rozpočtové opatrenia 

16. Návrh na vyradenie a odpredaj majetku – Dom smútku v Poltári 

17. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Poltár za rok 2020 

18. Správa o výsledkoch kontroly zákonnosti, hospodárnosti, efektívnosti, účinnosti a 

účelnosti čerpania výdavkov v Základnej umeleckej škole za rok 2019, vrátane 

kontroly plnenia opatrení prijatých na nápravu nedostatkov a na odstránenie príčin ich 

vzniku zistených predchádzajúcou kontrolou 

19. Interpelácie  poslancov 

20. Diskusia 

21. Záver 

 

3. Schválenie programu zasadnutia 

Program dnešného MsZ obsahuje 21 bodov.  

Pani primátorka: má niekto niečo na doplnenie programu z poslancov?  

Pán poslanec Ing. Macove: chcel by som doplniť do programu MsZ, konkrétne voľba člena 

do ekonomickej komisie, doplniť pána Ing. Petra Žiláka. 

Pani primátorka: ako samostatný bod? 

Pán poslanec Ing. Miroslav Macove: do toho bodu, kde je voľba člena ekon. komisie.  
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Pani primátorka: v rámci uznesenia sa môže doplniť priamo v tom bode. Ak má byť 

doplnený do ekonomickej komisii nejaký iný člen, máme na to bod programu, v rámci 

ktorého sa doplní návrh na uznesenie o poslanecký návrh. 

 

Pán poslanec Ing. Macove: keď to bude jednoduchšie, samozrejme bude to dobre. 

 

Pani primátorka: má ešte niekto niečo na doplnenie programu rokovania dnešného 

mestského zastupiteľstva? 

 

Hlasovanie: 

12 za                                                 0 - proti                             0 - zdržal sa hlasovania 

                

Neprítomný: Zdenko Račko 

 

4. Dodatok číslo 2 k zmluve o dielo pre projekt " Zníženie energetickej náročnosti 

budovy kultúrneho domu v meste Poltár"  

 

Pani primátorka: dňa 27. 8. 2020 mesto Poltár na základe uznesenia MsZ uzatvorilo Zmluvu 

o dielo so zhotoviteľom stavby, firmou DAG Slovakia a. s. Prešov, kde boli stanovené 

vzájomné práva a povinnosti zmluvných strán. Na základe zistení počas kontrolných dní na 

stavbe a na základe odsúhlasenia zmenových listov došlo k navýšeniu výdavkov na tejto 

stavbe, a to vo výške 174.742,11 Eur. Navýšenie sa týkalo nasledovných položiek: 

podrezávanie a injektáž muriva, doplnenie konštrukcií do stavby strechy, vybúranie a 

vymurovanie steny pod strechou S3, vybúranie a murovanie priečok v suteréne, osekanie 

omietok na fasáde, zásyp, priestorov, murovanie, priečok, kotvenie pomúrníc, napojenie 

kanalizácie, nadmurovanie atiky strechy, doplnenie zariadení Z ODT, úprava anténneho 

stožiara, doplnenie madiel, úprava stavebných otvorov na severozápadnej fasáde, zámená 

radiátorov bez zmeny ceny, zámena ohrievačov bez zmeny ceny, keramické obklady, naviac 

práce v rámci odpadov a elektroinštalácie, konštrukcia pohľadu v sále. Z dôvodu navýšenia 

výdavkov by mal byť podpísaný dodatok č. 2 k Zmluve o dielo na projekt " Zníženie 

energetickej náročnosti budovy kultúrneho domu v meste Poltár". MsR odporučila schváliť 

mestskému zastupiteľstvu návrh na uznesenie. Na zasadnutie mestského zastupiteľstva bol 

prizvaný aj zástupca spoločnosti DAG Slovakia, a. s. , pán Ing. Peter Dimitrov a Ing. Martin 

Cifranič, ktorý dozerá na túto stavbu za mesto Poltár. Detailný rozpis ste našli aj v 

materiáloch, ktoré boli poskytnuté poslancom aj verejnosti na zasadnutie dnešného MsZ.  

 

Pán poslanec Boris Dreisig: zaráža ma jedna vec, že ideme rozhodovať o niečom, čo už je 

urobené. Malo byť zvolané mimoriadne zastupiteľstvo, na ktorom by sme veci prehodnotili 

ešte predtým, ako sa v skutočnosti zrealizujú.  

 

Pani primátorka: všetky veci sú odsúhlasené. Aby sme mohli odsúhlasovať akúkoľvek vec 

za mesto, v týchto veciach je splnomocnený Ing. Cifranič, ktorý je stavebný inžinier a 
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projektant, čiže on tieto veci za naše mesto kontroluje. Máme stanovený termín dokončenia 

stavby. Ak by sme išli tým spôsobom ako to navrhuješ ty, pán poslanec, tak to nedokončíme 

ani za 2 roky. Tieto veci, ktoré sa nachádzajú v neoprávnených výdavkov, sú veci, ktoré sú 

problémom medzi projektom a rozpočtom. Mnohé z tých vecí by boli oprávnené výdavky, ale 

keďže nebol správne urobený projekt a k tomu rozpočet, dostávame sa do týchto kolízií. Toto 

je problém stavby. Túto stavbu by sme mali začať kolaudovať v máji tohto roka. Pravidelne 

kontaktujeme poslancov MsZ, ktorí majú možnosť ísť na stavbu a reálne sa pozrieť, v akom 

stave tá stavba je. Na tieto otázky veľmi odborne odpovedia aj zástupcovia spoločnosti DAG 

Slovakia a aj Ing. Cifranič, ktorý vždy, keď je kontrolný deň na stavbu ide. Z poslancov 

pravidelne chodí na stavbu aj JUDr. Garajová.  

 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: čo sa týka stavby kultúrneho domu, že každý týždeň 

niekedy aj častejšie nás zhotoviteľ diela upozorňuje na to, že niektoré veľmi podstatné 

položky na tej stavbe nemáme, buď v projekte alebo, keď ich máme v projekte, tak ich 

nemáme v rozpočte alebo ich nemáme ani v jednom. Nejedná sa o banality. Ing. Cifranič to 

veľmi pozorne sleduje z toho stavebného hľadiska, ale aj z toho finančného. Posudzuje, že či 

tie práce naviac, ktoré nám zhotoviteľ chce účtovať, sú ekonomicky zdôvodniteľné. Keď to 

zhodnotíme, že tie práce a materiály sú nevyhnutné pre ďalšie pokračovanie stavby, tak to 

potom odsúhlasíme. To, čo hovoríte, pán poslanec, že treba zvolávať mimoriadne 

zastupiteľstvo, môžeme to robiť. Budeme teda zvolávať mimoriadne zastupiteľstvá na 

schválenie týchto nevyhnutných prác, bez ktorých sa ďalej nedá pokračovať možno 2 alebo 

3× do týždňa. Môžeme to robiť, nie som proti. Rozpočet ani projekt sme my nepripravovali, 

to sme zdedili. Takže ideme schvaľovať už dodatočné náklady, práce boli vykonané. Neviem 

si predstaviť, ako by sme ten termín, ktorý je veľmi krátky a tlačí nás, stihli, keby sme 

zakaždým zvolávali zastupiteľstvo ku každej položke, ktorá sa objavuje 3× do týždňa. 

Opakovane sme vás volali na kontrolný deň, môžete sa s tým oboznámiť. Zatiaľ bol pán 

poslanec Macove, ostatní nejaký záujem o to nemáte. Už dnes vieme, že zase máme 

dodatočné výdavky, ktoré nemáme v rozpočte na obkopávanie kultúrneho domu za účelom 

bleskozvodu, nemáme tam kanalizačnú prípojku, ktorú si musíme urobiť za svoje alebo 

zaplatiť zhotoviteľovi, čiže ďalej budú tie náklady rásť. To nie je naša chyba,  je to chyba 

projektu a rozpočtu.  

 

Pán poslanec Boris Dreisig: to isté sa mi stáva, že idem robiť stavbu na ktorom je už projekt 

urobený niekoľko rokov dopredu. Mojou povinnosťou ako zhotoviteľa je naštudovať si ten 

projekt a riešiť veci v aktuálnom čase, tzn. či je už zmena technológií alebo materiálov, 

musím na to vedieť zareagovať a musím vedieť investora upozorniť dopredu, že tu bude 

problém, a že tu sa bude musieť zvyšovať cena a neriešiť to počas realizácie stavby. Bol som 

na jednom kontrolnom dni, nepočul som nič také,  iba sme v termíne, všetko v poriadku. 

Nepočul som nič o tom, že ideme zvyšovať cenu za toto atď. 

 

Pani primátorka: vedeli sme o tom, že to nie je celkom v poriadku, a preto sme vzali úver. 

Financuje sa to z toho úveru, boli tam rôzne položky, ktoré sa javia ako neoprávnené alebo 

také, ktoré vôbec neboli v projekte a bez nich by sme nemohli pokračovať ďalej. Nemám 

problém, aby ste chodili častejšie na stavbu. Ešte by bola možnosť ustanoviť komisiu 

poslancov MsZ, ktorí vždy, ak sa bude niečo meniť v kultúrnom dome, môžu sa do 

kultúrneho domu ísť na to pozrieť. 
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Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: keď sa schvaľoval úver, už vtedy som hovorila, že to bude 

málo, že sa treba pripraviť na to, že tie náklady budú omnoho vyššie. Spoločnosť DAG 

Slovakia má väčšinou na všetko subdodávky. Tie firmy majú tiež určený termín. Konkrétne sa 

robilo na podpiľovaní a sanácii kultúrneho domu. V projekte bolo uvedené, že celý kultúrny 

dom alebo časť kultúrneho domu, na druhú časť sa úplne zabudlo, tá tam nebola vôbec 

spomenutá. Prišla firma, začala vykonávať práce a vtedy sa zistilo, že nemôže ísť len o 

samotné podpiľovanie, ale je treba urobiť injektáž. A to je ten prípad, buď povieš, že dobre, 

ale počkajte, lebo injektáž je drahšia záležitosť ako naše podpiľovanie, zvoláme 

zastupiteľstvo a potom, keď to schválime, môže prísť firma. Firma už môže mať najbližší 

voľný termín nie o týždeň, ale o mesiac. Keby sme robili takto každú jednu položku, je veľká 

pravdepodobnosť, že tie firmy nebudú s nami také súčinné a nebudú sa vedieť  prispôsobiť 

našim termínom. Myslím si, že pán Cifranič je veľmi čestný človek a hádam by nepodpísal a 

neodsúhlasil niečo, že by tie sumy boli prehnané. Vedeli sme dopredu, že nám bude treba 

omnoho viacej finančných prostriedkov na spolufinancovanie neoprávnených nákladov. Tu 

nejde o nejaké ulievanie peňazí, ide o to, aby sa to termínovo stihlo. V máji sa to má 

kolaudovať. Neviem si predstaviť, že kto z nás má toľko času, aby sme sa stretávali 2 - 3 krát 

do týždňa, aby sme schválili jednu položku. Máme Ing. Cifraniča, ktorý to kontroluje. 

 

Pán poslanec Boris Dreisig: pánovi Cifraničovi sme dali príliš veľké bremeno, aby on sám 

rozhodoval o takýchto sumách. Tu sme na MsZ, rozhodujeme o mestských peniazoch a 

zodpovednosť by sa mala rozdeliť na nás všetkých.  

 

Pán poslanec Mgr. Jánošík: kto bol zodpovedný za takýto projekt? Dodatky nemám rád. 

Kto bol zodpovedný, ak sa robil tento projekt v roku 2017? Podľa tohto projektu sme išli, 

nikto nebol nejakým spôsobom schopný alebo ochotný povedať, že toto je treba upraviť. 

Prečo to niekto neprehodnotil z mesta, kto mal na starosti ten projekt? Už príprava projektu je 

biedna. Aký to bol projekt, keď tam chýba 1/3 vecí alebo dokonca 50 % a teraz sa dopĺňa. 

Mohlo sa tých prác viac tam zmestiť, aby sme tie oprávnené náklady vedeli čerpať v plnej 

výške, tzn. aby sa mesto menej  podieľalo na rekonštrukcii kultúrneho domu, a aby sme 

dostali z tej dotácii troška viac.  

 

Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: vedeli sme, že projekt nie je dobre urobený, chýbajú tam 

položky. Ďalšia vec je, že projekt bol starý a medzitým sa menili normy, čomu my teraz 

musíme prispôsobovať celú stavbu, aby nám prešla kolaudáciou podľa nových noriem. Vedeli 

sme, že budú neoprávnené náklady, ktoré budú väčšie ako tie, ktoré boli predpokladané. Keď 

sa bral úver, hovorili sme, že treba počítať s tým, že nebude to len 200 000,- €. Projekt sa 

nemohol zmeniť, pretože sme dostali peniaze na konkrétny projekt. Ďalšia vec je, keď pán 

Cifranič má nejakú dôveru mestá, neznamená to, že hneď všetko odsúhlasíme. Funguje to tak, 

že keď nám nejaká položka chýba, zvykne urobiť nejaký prieskum alebo to pozrie podľa 

rozpočtu a prekonzultuje to s pani viceprimátorkou, a aj pani primátorkou a tiež aj so 

stavebným oddelením. Má zodpovednosť, berie za to finančnú odmenu. Venuje sa čisto len 

tej stavbe, aby mesto finančne nepodišlo na tejto stavbe. 

 

Pán poslanec Boris Dreisig: firma, ktorá ide robiť takúto stavbu má svojich rozpočtárov a 

tiež musia si dôkladne pozrieť ten projekt. Musia na začiatku poukázať na vady, nehovorím 

na všetky. Na Ing. Cifraničovi je príliš veľká zodpovednosť.  
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Pani poslankyňa Tóčiková: čo sa týka strechy, projektant tam dal nosníky, ktoré ešte budú 

zhodnotené, ktoré treba vymeniť po odkrytí, pretože nebolo vidieť v akom sú stave. 

Projektant to uviedol, že sa to uvidí po odkrytí, ale to uvidí, už nie je v rozpočte. Tam mohlo 

byť uvedené, že áno všetky sú ok alebo polovicu je potrebné vymeniť.  

 

Pán poslanec Ing. Žilák: netvrdím, že ku každej položke treba zvolať mestské 

zastupiteľstvo, ale suma začala rásť radikálne. Nebol som oboznámený s tým, že až taká 

suma, ale 174 000,- € som nečakal. A keď sa vedelo, že je to takýto stav, tak aspoň nejakým 

mailom, a keď už narástla suma nad 100 000,- € tak sme si mali k tomu sadnúť, odobriť a 

nenechať to na jedného človeka, lebo my máme rozhodovať o financiách tohto mesta a o 

peniazoch daňových poplatníkov. To, že 200 000,- € nebude stačiť, schvaľovali sme úver. 

Mám veľké obavy, že na cesty a chodníky už nezostanú financie. Nebude na žiadne cesty ani 

na žiadne chodníky.  Je tu prvý dodatok,  bude aj druhý dodatok a bude aj tretí. No a celý 1 

000 000,- € podľa mňa padne na tento kultúrny dom. 

 

Pani viceprimátorka JUDr. Garajová: máme tam balkón. Statik povedal, že balkón zo 

statického hľadiska nezodpovedá. Balkón treba úplne rozbiť, vytvoriť nanovo, zostali tam len 

tie nosníky. Samozrejme ide o práce naviac. Zistilo sa, že v dolných častiach sú steny tak 

krivé, že tie omietky, ktoré sú narozpočtované, pokiaľ by ich nahodili v takej hrúbke, steny 

budú viditeľne krivé, čiže hrubšie omietky. Naposledy sa hovorilo o cene 8.000 EUR bez 

DPH, iba za tieto dodatočné omietky. Ďalší problém je medzi spoločenskou miestnosťou hore 

a miestnosťami smerom ku balkónu je rozdiel 7 cm v podlahe. Tento rozdiel treba nejakým 

spôsobom vyrovnať. Ani jedno riešenie nie je ani v súlade s projektom ani s bezpečnosťou 

práce, takže ešte vôbec nevieme, ako sa to spraví, ale musí sa to spraviť. Ďalší problém je 

obložkovanie dverí do sály a hore. Tam sa predpokladalo, že stena je široká 40 cm, čiže sa dá 

bežná obložka. Zistilo sa, že stena aj omnoho širšia, treba to robiť na mieru, čiže to sú ďalšie 

práce naviac. Toto všetko napr. budeme musieť túto stredu vyriešiť. Môžete prísť a povedať, 

takú obložku som zohnal, takého majstra som zohnal, bude to stáť toľko, viem to zabezpečiť 

lacnejšie. Toto sú problémy, ktoré my musíme každý týždeň vyriešiť, pretože keď sa to 

neurobí, tak tie práce nebudú pokračovať a nestihneme termín. Zaplatíme si celú investíciu z 

vlastných peňazí.  

 

Pán poslanec Gavalec: vieme, že sme išli do starej budovy, projektant rátal skryté vady 

zhruba 30 %. Čo sa za tých 30 % spravilo navyše? Firma, keď išla do tohto, mala vedieť, ako 

naložiť so skrytými vadami. Najlepšie by bolo, keby tu bol aj projektant a tieto veci sa 

vydiskutovali. Pokiaľ by projektant povedal, že s týmito vecami sa nerátalo, tak nemám 

problém. 

  

Pani primátorka: v projekte bolo 40 000,- € ? 

 

Ing. Cifranič: 41000,- € bolo na skryté vady určené v projekte.  

 

Pani primátorka: to je malá suma na tak veľké dielo ako je kultúrny dom za 2 500 000,- 

EUR. Pán poslanec Gavalec pozvi na MsZ pána projektanta, my sme ho pozývali, ale 

komunikácia je veľmi náročná. Viem, že je to tvoj kamarát, budem veľmi rada, keď v apríli 

na MsZ príde projektant. Mesto Poltár v projekte kultúrneho domu nič neskrýva. Môžete 
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kedykoľvek ísť, dvere máte otvorené, zvoliť si skupinu poslancov a chodiť kontrolovať, 

pomáhať nám znižovať ceny alebo mať nejakých lacných majstrov. Na všetky dobré 

pripomienky a pomoc samozrejme pristúpim. 

 

Pán poslanec Gavalec: ja nie som oprávnený niekoho pozývať, ty máš na to všetky 

možnosti. 

 

Pani primátorka: možností mám, je problém s komunikáciou.  

 

Pán poslanec Bc. Skýpala: chcel by som dať do pozornosti rokovací poriadok čl. 9 body 8 a 

9. Poslanec môže v diskusii vystúpiť alebo podať k prerokovanej veci pozmeňujúce, prípadne 

doplňujúce návrhy iba raz a s faktickou poznámkou, môže vystúpiť maximálne 3 minúty. 

Hodinu sa rozprávame o jednom bode. V minulom volebnom období, keď sa realizovala 

výstavba bytovky na sídlisku pri poliklinike, ešte to schvaľovalo predchádzajúce 

zastupiteľstvo. Schválili určité finančné prostriedky. Boli tam naplánované určité finančné 

prostriedky, no nakoniec nás budova stála o 500 000,- viac. Tiež sme to museli schvaľovať, 

tiež nám to bolo takýmto istým štýlom odkomunikované a tiež sme to schválili.  

 

Pán poslanec Dreisig: v predchádzajúcom poslaneckom zbore som nebol, takže neviem ako 

sa to robilo v minulosti. A keďže sa to v minulosti tak robilo, dúfam som, že terajšie vedenie 

to tak robiť nebude, že sa z toho poučí a bude to robiť inak, aby to bolo transparentné, aby 

sme do toho videli, a aby bol každý z poslancov informovaný.  

 

Pani primátorka: robí sa to čestne a transparentne. Kedykoľvek tam môžeš ísť, môžeš 

skontrolovať, môžeš dať návrh, môžeš dať lepšiu cenu. Môžeš nájsť firmu, ktorá to urobí 

lacnejšie. Nie iba kritizovať, ale priložiť ruku k dielu. 

  

Pán poslanec Ing. Žilák: ocenil by som lepšiu informovanosť. Poprosil by som informáciu 

aspoň mailovou formou ako postupujeme, že sa navyšujú náklady. Mali sme si to dobre 

rozmyslieť, či by nebolo dobré si dať spraviť nový projekt, lebo toto je finančne náročné. 

  

Pán poslanec Bc. Skýpala: v prípade, že niekto tu z poslancov vie dodať lepšieho dodávateľa 

alebo lacnejšieho, pošlite cenovú ponuku, prípadne dajte nejaký návrh.  

 

Pani primátorka: všetci sme do toho projektu išli s istým rizikom, ale s tým, že chceme, aby 

sme to mali vynovený kultúrny stánok. Vypracovať ďalší takýto projekt by bola ďalšia 

výrazne vysoká suma pre projektanta.  

 

Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: na kontrolnom dni sa hovorí o navyšovaní finančných 

prostriedkov. Pán stavbyvedúci na kontrolnom dni sprevádza všetkých poslancov a rozpráva o 

vzniknutých problémov. Treba chodiť na kontrolné dni, kde sa hovorí čistá pravda.  
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Pani viceprimátorka JUDr. Garajová: stavba beží cca 5 mesiacov a každý týždeň je 

kontrolný deň. Treba chodiť každý týždeň. Pán poslanec Žilák povedal, že nemal žiadnu 

vedomosť. Ja som o tomto písala aj v občasníku, zrejme obyvatelia vedia možno potom viac 

ako ty pán poslanec mestského zastupiteľstva. My nič nezatajujeme, o všetkom informujeme. 

Keďže hovorí pán poslanec, že treba rozhodovať na zastupiteľstve v stredu bude kontrolný 

deň, budeme musieť vyriešiť problematiku balkóna, prevýšenie, obložkovanie dverí atď. Toto 

budeme riešiť a za koľko peňazí. Ste ochotní prísť na mimoriadne zastupiteľstvo? 

 

Pán poslanec Ing. Žilák: som zamestnaný človek, vôbec mi nevyhovuje stretávať sa o 8.00 

hod. ráno, ale okolo 16.00 hod. už áno. 

 

Pani viceprimátorka JUDr. Garajová: kontrolný deň je o 13.00 hod. 

 

Pán poslanec Ing. Žilák: nemusím tam chodiť, treba len informovať. Nemôžem tam byť 

časovo a byť tam celý deň a každý týždeň. 

 

Pani viceprimátorka JUDr. Garajová: teraz ste sa toho domáhali. 

 

Pán poslanec Ing. Žilák: ale zastupiteľstvá o 16.00 hod., to áno. 

 

Pán poslanec Ing. Macove: je to stará stavba. Každá stará stavba je riziko. Pri každej takejto 

stavbe sa počíta so skrytými nákladmi. Je tam priestor pre tú firmu, keď niečo vyskočí. Tých 

150 000,- € by nemal byť problém pre firmu zaplatiť zo svojho.  

 

Pani primátorka: ísť do rekonštrukcie kultúrneho domu bolo obrovské riziko. O tom 

rozhodovalo mestské zastupiteľstvo, preto je spoluzodpovednosť prenesená na poslancov, 

preto o tom rozhodujete, preto máte možnosť a otvorené dvere do kultúrneho domu, aby ste 

tam išli. Čo sa týka zasadnutia mestských zastupiteľstiev, toto bolo plánované zasadnutie. 

Zvlášť u poslancov, ktorí sú zamestnaní v štátnej správe platí, že štátny orgán je povinný 

uvoľniť poslanca na mestské zastupiteľstvo a jeho mzda môže byť refundovaná.  

 

Pán poslanec Ing. Macove: myslím si, že o 15.00 hod. by to všetkým vyhovovalo.  

 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: v zmysle zákona o obecnom zriadení sa návrh programu 

zasadnutia zverejňuje aspoň 3 dni. To sa nedá zo dňa na deň.  

 

Pani viceprimátorka JUDr. Garajová: keď poslanci chcú, musí sa im vyhovieť. 

 

Zástupca spoločnosti DAG Slovakia, pán Dimitrov: vysúťažili sme tento projekt s 

kritériom najnižšia cena. V súťaži sme kládli kvantum otázok, kde sme eliminovali množstvo 

duplicitných položiek alebo chybných položiek, ktoré boli v rozpočte alebo v projekte. 
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Výsledkom bola výrazne nižšia cena oproti predpokladanej ako je uvedená na Zmluve o dielo 

a zároveň rozpočet bez rezerv. Duplicity boli absolútne skoro vymazané. 

Pani viceprimátorka JUDr. Garajová: Ing. Macove povedal, že pri takomto objeme peňazí, 

ktoré v tej zmluve, pre takú firmu, ako je DAG, by nemal byť problém tých 140 000,- € - 150 

000,- € zaplatiť zo svojho. 

 

Zástupca spoločnosti DAG Slovakia, pán Dimitrov: to je likvidačné, ak by sme tu nechali 

manko 150.000 EUR, museli by sme všetci opustiť firmu a zmeniť zamestnanie.  

 

Pán poslanec Ing. Macove: za koľko ste vysúťažili túto zákazku? 

 

Zástupca spoločnosti DAG Slovakia, pán Dimitrov: za 1 900 000,- € nie som si istý, či s 

DPH alebo bez DPH. Robíme bez marži a veríme, že sa nám podarí napr. okná vysúťažiť 

alebo dvere, čiže 150 000,- € ako počiatočná marža v zákazke je dnes utópia alebo šikovnosť. 

My takí šikovní nie sme, čiže sme vám dali výnimočne dobrú cenu. My naďalej 

podstupujeme riziko v tom, že veľakrát nečakáme na odsúhlasenie prác naviac, ale ich 

zrealizujeme aj s tým rizikom, že možno to neprijme, ale z dôvodu dodržania harmonogramu 

je to nutné. Harmonogram nie je len vec mesta, ale aj vec zhotoviteľa. Musíme vyplatiť 

všetky dodávky, montáže, materiály. To, že nebude prijatá a odsúhlasená platba pre mesto zo 

strany SIE-i, problém zostáva u nás rovnako, ako aj u mesta.  

 

Ing. Cifranič Martin: kde nastali chyby, ktoré tými prácami naviac plátame? Sú to veci, 

ktoré opomenul projektant, sú tam veci, ktoré chýbajú v rozpočte. Rezerva o ktorej hovoril 

pán poslanec Gavalec, rezerva je voči nášmu rozpočtu a voči SIE-i, ktorá nám poskytuje 

peniaze, je tam zhruba necelých 42 000,- €. Ak chceme z tej rezervy niečo čerpať, musíme to 

dať naceniť a musíme požiadať SIE-u, aby sme z tej rezervy mohli niečo čerpať. Môžeme 

čerpať len to, čo je medzi oprávnenými nákladmi. My musíme žiadať iba niečo také, čo súvisí 

hlavnou podstatou projektu, a to bolo zníženie energetickej náročnosti budovy. Na 

kontrolných dňoch sa stretávame práve preto, aby sme sa tam stretli ako odborníci, každú 

zmenu konzultujeme jednak so zhotoviteľom a tiež so stavebným dozorom.  

 

Pán poslanec Ing. Macove: čo sa týka zníženia energetickej náročnosti budovy. V akom 

rozsahu je to rozpracované? 

 

Ing. Cifranič Martin: okná dvere sú viac-menej osadené všetky, fasáda je zateplená na 95 %, 

strechy sú tiež hotové, podpiľovanie je tiež hotové. Podlahy sa riešia. Energetické znižovanie 

energetickej efektívnosti budov je hlavne o obale a potom kúrení a elektrike.  

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, poprosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie 

návrhu na uznesenie.  

UZNESENIE č.  1/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

Dodatok č. 2  k  Zmluve o dielo 
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pre projekt „Zníženie energetickej náročnosti budovy Kultúrneho domu v meste Poltár“ 

Hlasovanie:  

7 za                                          3  - proti                                 2 - zdržal sa hlasovania 

                            Boris Dreisig                               Pavel Gavalec 

                            Ing. Miroslav Macove                           Mário Kurák 

       Ing. Peter Žilák 

 

Neprítomný: Zdenko Račko 

 

5. Vymenovanie riaditeľa rozpočtovej organizácie, zariadenia sociálnych služieb 

v Poltári 

Pani primátorka: mesto Poltár ako zriaďovateľ zriadilo rozpočtovú organizáciu Zariadenie 

sociálnych služieb, ktoré slúži ľuďom v dôchodkovom veku a dospelým s ľahkým 

psychickým a fyzickým postihnutím, ktorí sú odkázaní na 24 hodinovú starostlivosť. Od roku 

2007 nemá mestská rozpočtová organizácia zariadenie sociálnych služieb riaditeľa 

menovaného v súlade so zákonom o obecnom zriadení mestským zastupiteľstvom na návrh 

primátora. Uznesením č.10 z roku 2007 naposledy Mestské zastupiteľstvo poverilo pani Líviu 

Lomanovú vedením rozpočtovej organizácie do menovania riaditeľa tohto zariadenia. 

Následne bola pani Lomanová poverená primátorom mesta pánom Ing. Pavlom Rončákom 

dňa 14. 12. 2007. V rámci kontrolnej činnosti vykonávanej hlavným kontrolórom mesta bolo 

na absenciu riadne menovaného riaditeľa zariadenia sociálnych služieb v predkladanej správe 

upozornené. Z tohto dôvodu mesto Poltár vyhlásilo na svojom webovom sídle výberové 

konanie dňa 26. januára 2021 na obsadenie miesta riaditeľa ZSS. Výberové konanie sa 

uskutočnilo 9. 2. 2021 online. Členmi výberovej komisie boli poslanci mestského 

zastupiteľstva a úspešnou uchádzačkou sa stala Mgr. Alexandra Oboňová. Mestská rada 

prejednala tento materiál na svojom zasadnutí a odporučila mestskému zastupiteľstvu zrušiť 

uznesenie č. 10 MsZ zo dňa 14. 12. 2007 v časti poverenia pani Lívie Lomanovej vedením 

ZSS a odporúča vymenovať Mgr. Alexandru Oboňovú do funkcie riaditeľky zariadenia 

sociálnych služieb od 1. 4. 2021. 

 

Pán poslanec Ing. Žilák: koľko bolo uchádzačov?  

Pani primátorka: prihlásila sa iba jedna uchádzačka.  

Pán poslanec Ing. Žilák: má uchádzačka aj prax v danom odbore a manažérske schopnosti? 

 

Pani primátorka: výberové konanie sme vypísali tak, že pani Oboňová musela spĺňať všetky 

kritérií, bolo tam aj vedenie kolektívu.  

 

Pán poslanec Ing. Žilák: pani Lomanová ostáva naďalej v zamestnaneckom vzťahu? 

 

Pani primátorka: v tomto prípade sa jedná o rozpočtovú organizáciu. Ustanovením riaditeľa 

do rozpočtovej organizácie o personálnych veciach rozhoduje riaditeľ. 
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Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prosím predseda návrhovej komisie o prednesenie 

návrhu na uznesenie. 

 

UZNESENIE č.  2/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I. r u š í  

uznesenie č. 10 prijaté na zasadnutí mestského zastupiteľstva dňa 14.12.2007 v časti 

poverenia p. Lívie Lomanovej vedením Zariadenia sociálnych služieb do menovania 

riaditeľa zariadenia 

 

Hlasovanie:  

11 za                                    0 - proti                                         1 - zdržal sa hlasovania 

                 Pavel Gavalec 

Neprítomný: Zdenko Račko 

 

II.   v y m e n ú v a  

Mgr. Alexandru Oboňovú do funkcie riaditeľky rozpočtovej organizácie Zariadenie 

sociálnych služieb, IČO 420 04 632, so sídlom Slobody 761/57, 987 01 Poltár a to od 

1.4.2021 

 

Hlasovanie:  

11 za                                     0 - proti                                         1 - zdržal sa hlasovania 

                            Pavel Gavalec 

Neprítomný: Zdenko Račko 

 

6. Predaj mestských pozemkov pre Bc. Martinu Tóčikovú 

Pani primátorka: materiál sa predkladá na základe uznesenia MsZ č. 150/2020, ktoré bolo 

schválené dňa 7. 12. 2002 kde sa schválil zámer a spôsob predaja mestských pozemkov pre 

pani Bc. Martinu Tóčikovú. Odpredaj sa týka pozemkov pred rodinnými domami č. 21/ 29 a 

č. 22/31 na Ulici družby v Poltári. Pozemky tvoria predzáhradky a vjazd k rodinným domom. 

Pozemky sú pre mesto nevyužiteľné, nakoľko sú desiatky rokov súčasťou predzáhradky 

súkromného rodinného domu. Po schválení prevodu mestských pozemkov bude podpísaná 

kúpna zmluva na odpredaj týchto pozemkov. Odpredaj pozemkov vo vlastníctve mesta v 

Poltári upravený v § 9 a) odst. 8 písm. e zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obci v Zásadách 

hospodárenia s majetkom mesta Poltár. Cena pozemku priľahlého ku stavbe je určené na 

2 EUR za m2, čo pri prevádzanej výmere 79 m² predstavuje kúpnu cenu 158 EUR. Mestská 

rada odporučila mestskému zastupiteľstvu schváliť prevod majetku mesta z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa. 

Pán poslanec Ing. Žilák: chcel by som poprosiť hlavného kontrolóra, aby nám ozrejmil tie 

pojmy osobitného zreteľa. 
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Hlavný kontrolór Ing. Škabák: slovné spojenie priamym predajom je v uznesení 

nadbytočné a mätúce. V tomto prípade je predaj osobitným zreteľom. 

Pán poslanec Ing. Žilák: dajme tam nejaký text, ktorý bude v súlade so zákonom. 

Pani viceprimátorka JUDr. Garajová: stručne zopakujem, čo hovorí zákon o majetku obci. 

Obec sa môže zbaviť svojho majetku tromi spôsobmi, priamym predajom, dražbou a verejnou 

obchodnou súťažou. Tieto spôsoby majú svoje pravidlá. Ďalej zákon hovorí, že sú dôvody 

hodné osobitného zreteľa, kedy všetky tieto pravidlá odhadzujeme, nebudeme ich používať, 

lebo tak je to pre nás dôležité a hodné osobitného zreteľa, že nič z tohto nemusíme dodržať. 

Musíme to 8 hlasmi odhlasovať, ďalej tento spôsob vyvesiť na 15 dní na úradnú tabuľu, má to 

tiež nejaké náležitosti, ale to neznamená, že s pani Tóčikovou neuzavrieme kúpnu zmluvu. 

Hráme sa so slovíčkami, lebo jej to aj tak predáme, lebo inak jej to nevieme dať, čiže 

nakoniec to bude aj tak kúpna zmluva. Pokiaľ vám to vadí, tak nahraďme slovo priamy predaj 

a kúpna zmluva je toto isté. Dala by som pozmeňujúci návrh, že schvaľuje prevod majetku 

kúpnou zmluvou z dôvodu osobitného zreteľa.  Je to priamy predaj, ale budeme tam citovať 

konkrétny právny úkon.  

Pán poslanec Gavalec: pani Garajová nemá pravdu, lebo žiadna mestská pôda sa nemôže 

predávať poslancovi. Myslím si, že týmto porušíme zákon. Keby nebola poslankyňa tak s tým 

nemám problém.  

Viceprimátorka JUDr. Garajová: som poslankyňa prvé volebné obdobie, ale si pamätám, 

že sa kade komu z poslancov predával pozemok, napr. pánovi poslancovi Baloghovi sa 

predáva pozemok. On vtedy nebol poslanec? Bolo to iné, lebo on bol MVDr. Balogh a toto je 

pani Tóčiková? Pre mňa je poslanec ako poslanec. Tak ako to je? 

Pán poslanec Gavalec: spýtajte sa jeho.  

Viceprimátorka JUDr. Garajová: vy ste to namietol, že sa to nemá robiť a vy ste to robili. 

Pán poslanec Gavalec: ja som za to nehlasoval. 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: vy ste nehlasovali, vy ste bol primátor, ale ste to viedli a 

podpisovali. 

Pani poslankyňa Bc. Tóčiková: je to predzáhradka pred dvoma rodinnými domami, múrik sa 

rozpadá. Nemusíte to odhlasovať, požiadam mesto, nech opraví múrik na svoje náklady. Nech 

mi odkope od domu zem, pretože vlhne. Presne takýmto spôsobom sa vtedy predával 

pozemok MVDr. Baloghovi, ale tam sa nejednalo o predzáhradku cca 80 m2, ale jednalo sa o 

stavebný pozemok, ktorý bol predaný osobitným zreteľom za účelom výstavby a vybudovania 

pracovných miest, ktorí sa doteraz ešte neuskutočnil, a od toho už prešlo niekoľko rokov. Pán 

bývalý primátor, ako sa to predávalo, keď si to podpisoval, akým spôsobom sa to potom 

mohlo predávať, keď teraz sa toto nemôže predávať? Akým spôsobom sa to predávalo MVDr. 

Baloghovi, keď viem, že to bolo osobitným zreteľom.  

Pán poslanec Ing. Macove: pamätám si na MVDr. Balogha. 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: aj viacerým sa už takto predalo. Dá sa to, je to v súlade so 

zákonom, len musíme schváliť ôsmimi hlasmi. 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prosím predseda návrhovej komisie o prednesenie 

návrhu na uznesenie. Najprv budeme hlasovať o pozmeňujúcom návrhu a potom o celku. 

 

UZNESENIE č.  3/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  POZMEŇUJÚCI  NÁVRH 
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„ schvaľuje prevod majetku mesta kúpnou zmluvou z dôvodu hodného osobitného zreteľa “ 

- v ostatnej časti zostáva nezmenené 

 

 

Hlasovanie:  

11 za                                                  0 - proti                            1 - zdržal sa hlasovania 

           Pavel Gavalec 

Neprítomný: Zdenko Račko 

 

UZNESENIE č.  4/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

prevod majetku mesta kúpnou zmluvou  z dôvodu hodného osobitného  zreteľa  

 

v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

predpisov v  súlade so Zásadami hospodárenia s  majetkom mesta Poltár, týkajúci sa prevodu 

nehnuteľného majetku – pozemkov nachádzajúcich sa v katastrálnom území Poltár. 

Spoločnosťou GEOMET, s.r.o., Svätoplukova 2, Lučenec, IČO: 46545077 vypracovala 

geometrický  plán  číslo 46545077-104/2020 zo dňa 26.11.2020, ktorý oddelil od pozemku 

EKN parcela č. 1529/1 – ostatná plocha, výmera 5322 m
2
, vedený na LV č. 2356 a od 

pozemku CKN parcela č. 2503/5 – zastavané plochy a nádvoria,  výmera 486 m
2
, vedený na 

LV č. 1, novovzniknuté pozemky CKN parcela č. 626 – záhrada, výmera 32 m
2
,  CKN parcela 

č. 631 záhrada, výmera 35 m
2
 a parcela č. 2503/19  - zastavané plochy a nádvoria, výmera 12 

m
2
  pre:  

Bc. Martina Tóčiková, rod. Tóčiková, nar. 13.08.1981 

trvale bytom Fučíkova 628/20, 987 01 Poltár  

v podiele 1/1 k celku, o celkovej výmere 79 m
2
, za kúpnu cenu 158,- €. 

 

Hlasovanie:  

11 za                                                  0 - proti                            1 - zdržal sa hlasovania 

                               Pavel Gavalec 

Neprítomný: Zdenko Račko 

 

7. Návrh všeobecne záväzného nariadenia mesta Poltár č. 1/ 2021 

Pani primátorka: ide o návrh na zmeny v poskytovaní finančných dotácií, ktoré vzišli z 

výšky schváleného rozpočtu za príslušný rok a normatívnych finančných prostriedkov. Ide o 

financovanie v materských a základných školách, ktoré je v súčasnosti zavedené na 

normatívnom princípe. Školy sú financované podľa počtu žiakov, personálnej a ekonomickej 
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náročnosti v rámci výchovno-vzdelávacieho procesu v zmysle zákona č. 597/2003 o 

financovaní základných škôl, stredných škôl a školských zariadení. Mestská rada prerokovala 

návrh VZN a odporučila všeobecne záväzné nariadenie mestskému zastupiteľstvu schváliť. 

Financovanie škôl a školských zariadení je stopercentné, tzn. koľko finančných zdrojov 

dostávame do rozpočtu, toľko sa odrazí v normatívnom financovaní, ale financovanie správy 

školských budov je znížené z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov, pretože 100 % 

dávame na mzdy, odvody a na všetky ostatné veci, ktoré sa týkajú škôl a školských zariadení.  

Pán poslanec Ing. Žilák: obdržal som e-mail od pána riaditeľa ZŠ Mgr. Slavkovského, že 

finančné prostriedky sú absolútne nedostačujúce a nepokrýva ani náklady v položkách č. 610 

a 620. Bude možné takto fungovať, keď nebude mať dostatok financií? Bude schopný 

prevádzkovať plnohodnotne školskú jedáleň a nasledovné veci? Vychádzam z toho, čo som 

večer čítal, z e-mailu pána riaditeľa.  

Pani primátorka: pán riaditeľ ZŠ Slobody má napr. školský klub detí. Rovnaký školský klub 

detí približne s rovnakým počtom detí a pedagógmi má ZŠ na Ulici školskej. Tam to 

vychádza, tu to nevychádza. Našli sa finančné prostriedky v samotných školách, ktoré 

neodviedli do rozpočtu. Sú to finančné prostriedky, ktoré dostávajú ako dotácie z minulých 

rokov. Stalo sa to aj pri ZŠ Slobody. Všetky finančné zdroje, ktoré dostávame, školám 

dávame. Dokonca aj viac, napr. v ZŠ Slobody renovujeme v objeme 56.000 EUR sociálne 

zariadenia, čiže o každú školu sa staráme. Našou prioritou je vzdelanie detí, ale v tomto 

prípade hovoríme o mzdách a odvodoch vychovávateliek, hovoríme o mzdách a odvodoch v 

školskej jedálni, pretože my sme minulého roku školskú jedáleň vybavili, pretože boli obedy 

pre všetky deti zadarmo. Máme tam centrum voľného času, je to osobitná kategória, pretože 

na centrum by sa mali skladať všetky obce, ktoré tam majú svoje deti. Samozrejme sa to deje 

v obmedzenom množstve, napr. pán riaditeľ je poslancom Mestského zastupiteľstva v 

Uhorskom, očakávala by som aspoň to, že keď požiadame danú obec, aby nám za to dieťa 

zaplatila, že nám to príde v takom objeme finančných prostriedkov ako dávame my na všetky 

deti. Mesto Poltár potom napr. v centre voľného času financuje všetky deti, ktoré sú tam, aj 

tie, ktoré nemajú trvalé bydlisko na území mesta a financuje to zo svojho vlastného rozpočtu.  

Vedúca ekonomického oddelenia Mgr. Kuráková: je vyhotovené rozpočtové opatrenie, t. j. 

zostatok finančných prostriedkov, to sú nevyčerpané finančné prostriedky, ktoré pánovi 

riaditeľovi Slavkovskému zostali na účtoch. Jedná sa o sumu 20 793,- € a tieto finančné 

prostriedky mu mesto následne zaslalo na jeho účet v roku 2021. Ja som ho požiadala, aby 

tieto finančné prostriedky zapojil do rozpočtu, čiže na školskú jedáleň. Ak znova nevyčerpá 

finančné prostriedky na školskú jedáleň bolo by vhodné prehodnotiť, či z týchto finančných 

prostriedkov nedofinancuje CVČ. Odporúčam pánovi riaditeľovi zapájať sa do rôznych 

výziev, tak ako sa mesto zapája do rôznych výziev na podporu udržateľnosti pracovných 

miest. Mesto v roku 2020 elektronicky podalo žiadosť na vrátenie odvodov zo sociálnej 

poisťovne. Následne nám aj boli vrátené. Keby takto pán riaditeľ uvažoval, vrátené finančné 

prostriedky mohol zapojiť do rozpočtu a nemal by takýto problém. Koeficient je veľmi nízky, 

v rozpočte sme predpokladali s koeficientom 91,81. Ministerstvo financií zverejnilo 

koeficient, je ešte nižší (91,46). Treba uvažovať, ako to zlepšiť, ako získať finančné 

prostriedky, ako sa zapájať do výziev alebo akým spôsobom osloviť starostov, aby nám 

prispievali na detí.  

Viceprimátorka JUDr. Garajová: máme aj druhé rozpočtové opatrenie, ktoré sa týka ZŠ 

Slobody. 

Vedúca ekonomického oddelenia Mgr. Kuráková: na ZŠ Slobody sa zvýšilo 21 437,- € to 

je ako prenesený výkon. Na školskú jedáleň im zvýšilo 20 793,- € a na prenesený výkon 

štátnej správy im zvýšilo 21 437,- €, ktoré zapájajú do rozpočtu.  
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Pani primátorka: zistili sme to vďaka hlavnému kontrolórovi tým, že nás upozornil na to, že 

finančné zdroje školy nechávali a nemali sme o tom prehľad. Tých financií bude mať teraz 

škola viacej.  

Pán poslanec Ing. Žilák: aby kvôli nedostatočnému dofinancovaniu nám nezastala jedáleň, 

keď začne výučba.  

Pán poslanec, Gavalec: keď sa VZN prijíma, mali by tu byť všetci riaditelia,  a všetci by 

mali s tým súhlasiť. 

Vedúca ekonomického oddelenia Mgr. Kuráková: pán riaditeľ mal čas na 

pripomienkovanie, lehota bola do 15. 2. , nevyjadril sa k danému návrhu VZN. Keby sa bol 

vyjadril, my by sme námietky vyhodnotili.  

 

Pani primátorka: všetky finančné prostriedky, ktoré mesto má, dáva do svojich škôl. Keďže 

to tak robí, máme menej financií v správe školských budov. Ak dôjde k nejakej havárii, 

budeme mať problém. Ak chcete školám niečo navýšiť, musíte niekomu vziať, takto je 

nastavený rozpočet. Môžeme robiť zmeny všeobecne záväzného nariadenia, ale v tejto chvíli, 

ak chceme urobiť zmeny, hovoríme o rozpočte, musíme nájsť položku, kde vezmeme, a čo 

dofinancujeme, hoci ešte nevieme, či to nebude vychádzať. Pán riaditeľ navrhuje zvyšovať 

rodičom. S týmto by ste súhlasili, že mi všetko zoberieme, lebo nemáme zdroje v rozpočte a 

prenesieme to na rodičov? Tento návrh robilo ekonomické oddelenie, urobili to najlepšie, ako 

vedeli, ani jedno euro nám nezostane v mestskej kase, všetko ide pre školy. Školám 

pomáhame, ako vieme. V minulom roku sa zrekonštruovali škôlky, teraz sa púšťame do škôl. 

Pán riaditeľ dostane 56.000 EUR, lebo rekonštruujeme sociálne zariadenia. Potrebuje 

zrekonštruovať napr. telocvične, nutne to potrebuje urobiť. Ideme rokovať s Ministerstvom 

školstva, aby sme tento havarijný stav vyriešili. Všeobecne záväzné nariadenie je nastavené 

správne. Pán poslanec Gavalec ja sa nepamätám, aby niekedy podpisovali riaditelia škôl 

súhlas so všeobecne záväzným nariadením, také sa ešte nestalo nie v Poltári, ale v Slovenskej 

republike.  

 

Pán poslanec Gavalec: v histórii sa nestalo, že by riaditelia neboli spokojní. Tak sa vždy 

pripravilo to VZN.  

Pani primátorka: iba jeden riaditeľ je nespokojný.  

Pán poslanec Gavalec: má najväčšiu školu.  

Pani primátorka: nemá najväčšiu školu, počet žiakov v starej škole je porovnateľný s 

počtom žiakov v novej škole. Čo sa týka ŠKD, sú na rovnakej úrovni. 

 

Pán poslanec Ing. Žilák: keď je niečo odkomunikované, tak ja potom môžem veriť pánovi 

riaditeľovi, ale aj nemusím. Na konci rozpočtového opatrenia sa píše, že boli prerokované s 

riaditeľom školy, ak sa e-mail doručený z ekonomického oddelenia dňa 27. 1. 2021 

ekonómkou školy, v ktorom sa píše, že máme upraviť rozpočet na základe nových 

koeficientov považuje za prerokované, tak potom bolo toto rozpočtové opatrenie skutočne so 

mnou prerokované. Mám informácie, že túto zmenu VZN neprerokovala ani školská komisia. 

Čítam, čo poslal pán riaditeľ. 

Vedúca ekonomického oddelenia Mgr. Kuráková: s riaditeľmi sme sedeli na ekonomickej 

komisie v decembri, kedy bol predpokladaný koeficient 91,81, s pani Dirbákovou, s pánom 

Slavkovským a aj so školskou aj s ekonomickou komisiou sme to prebrali. Samozrejme, 

nevedeli sme, aký bude oficiálny koeficient. Finančné prostriedky, ktoré sa mu majú zobrať, 
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je 160 EUR a 600 EUR. V tejto covidovej situácii sme mali opäť zvolávať školskú a 

ekonomickú komisiu? Pritom iným riaditeľom alebo škôlkam sa berie po 5 000,- € po 4 000,- 

€. Ani jedna riaditeľka sa neozvala. ZUŠ sa berie 1.000 EUR, tiež nedali pripomienky, sú 

spokojní. Pani Dirbáková má rovnaký počet žiakov CVČ, rovnaký počet približne učiteľov aj 

v rovnakých triedach sú zaradení. Ona vyjde, pán riaditeľ nevyjde.  

 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: o aké finančné prostriedky a v akej sume sa jedná? O 

koľko finančných prostriedkov by potrebovala nová škola naviac, podľa toho, čo píše pán 

riaditeľ v e-maili?  

Pán poslanec Ing. Žilák: dokopy 14 000,- Eur. 

Viceprimátorka JUDr. Garajová: my im teraz dávame do rozpočtu naviac 41 000,- Eur. 

Pani primátorka: školská jedáleň je tam v pluse.  

 

Keďže sa nikto, keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prosím predseda návrhovej komisie o 

prednesenie návrhu na uznesenie.  

 

UZNESENIE č.  ..../2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Poltár č. 1/2021, ktorým sa mení Všeobecne záväzné 

nariadenie mesta Poltár č. 1/2019 o určení výšky finančných prostriedkov na mzdy 

a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a žiaka školy 

a školského zariadenia, zriadených na území mesta Poltár v znení VZN mesta Poltár č. 6/2019 

a VZN mesta Poltár č. 1/2020 

 

Hlasovanie:  

7 za                                                  0 - proti                             5 - zdržal sa hlasovania 

                Boris Dreisig 

                    Pavel Gavalec 

         Mário Kurák 

         Ing. Miroslav Macove 

         Ing. Peter Žilák 

   

Neprítomný: Zdenko Račko 

Uznesenie nebolo schválené! 

 

8. Informatívna správa o použití finančných prostriedkov z dobrovoľnej zbierky, 

primátorský punč 2020. 

Pani primátorka: v decembri 2020 sa uskutočnila dobrovoľná zbierka "Primátorský punč", z 

ktorej výťažok bol venovaný občanovi mesta Poltár, pánovi Michalovi Hroncovi. Finančné 

prostriedky vo výške 755,- EUR mu boli odovzdané verejne na zasadnutí mestského 
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zastupiteľstva dňa 21. 12. 2020. Mestská rada odporúča mestskému zastupiteľstvu uvedenú 

správu vziať na vedomie.  

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prosím predseda návrhovej komisie o prednesenie 

návrhu na uznesenie.  

UZNESENIE č.  5/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE  

Informatívnu správu o použití finančných prostriedkov z dobrovoľnej zbierky „Primátorský 

punč 2020“ 

 

 

Hlasovanie:  

12 za                                                   0 - proti                           0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomný: Zdenko Račko 

 

9. Informatívna správa k vybudovaniu let solárneho osvetlenia mestských častí 

Prievrana, Hájiky Maky 

Pani primátorka: mesto Poltár v spolupráci a tiež to navrhoval aj pán poslanec Macove, je 

potrebné vyriešiť osvetlenie  na Prievrane. My sme k tomu ešte pridali aj Hájiky Maky, 

pretože tieto časti nemajú verejné osvetlenie. V časti Prievrana by sa malo osadiť 8 svietidiel, 

v časti Hájiky Maky 3 svietidlá. Následne boli podklady k pripravovanému zámeru 

preposlané a konzultované s projektantom, pretože sme ho požiadali o odborné stanovisko. 

Jedná sa teda o správne umiestnenie LED solárnych svietidiel a ich výkon, ktorý následne 

potom  ovplyvní životnosť a svietivosť. Ďalej bude potrebné kontaktovať správcov sieti a 

žiadať ich o povolenie na umiestnenie LED svietidiel na stĺpy v ich vlastníctve, svietidlá je 

nutné umiestniť na nové stĺpy, na ktoré je potrebné povolenie. Potrebujeme tam ešte ohlásenie 

drobnej stavby. Predbežná kvantifikácia ekonomických dopadov je suma viac ako 

12.000 EUR konkrétne 12.416 EUR, čiže je to správa, ktorá sčasti informuje, akým spôsobom 

chceme túto situáciu riešiť. Finančné prostriedky zatiaľ na to nemáme, ale sme už 

komunikovali o tom, predpokladáme nejaké finančné zdroje, ktoré ešte v rozpočte budú 

približne okolo augusta, pretože v opačnom prípade by sme museli odniekiaľ zase tieto 

finančné zdroje zobrať a zafinancovať toto osvetlenie na Prievrane a Hájikoch Makoch.  

Predpokladáme, že nejaké zdroje budú v rezervnom fonde, o rozdeľovaní rezervného fondu 

rozhodujú poslanci MsZ na niektorom z nasledujúcich zastupiteľstiev.  

Pán poslanec Macove: kedy by sa to mohlo asi realizovať?  

Pani primátorka: pre nás je veľmi dôležité, aby sme vyčíslili koľko finančných prostriedkov 

máme v rezervnom fonde.  

Pani Kuráková: prerozdelenie rezervného fondu záleží od vypracovania záverečného účtu. 

Predpokladám, že záverečný účet by mohol byť hotový v apríli alebo máji.  

Pán poslanec Jánošík: počíta sa s nejakými svietidlami v tej spodnej časti od mosta aj na 

Hájikoch Makoch? 
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Pán Lipták, vedúci stavebného oddelenia: v časti Prievrana máme vytipovaných už 

nejakých 8 kusov svietidiel, boli sme tam už na obhliadke. Čo sa týka Hájikov Makov, tam 

zatiaľ vieme o nejakých troch svietidlách, ešte nás tam čaká obhliadka.  

Pán poslanec Jánošík: budú osadené svietidlá aj na spodnej ceste kde bývajú občania? 

Pani primátorka: kolegovia to zmapujú. 

Pán poslanec Jánošík: navrhujem pridať aj tú spodnú cestu Hájiky Maky? 

Pani primátorka: kolegovia sa tam pôjdu pozrieť.  

Pani viceprimátorka JUDr. Garajová: chceli by sme jednou cestou tam vyriešiť aj rozhlas, 

na ktorý sa obyvatelia sťažujú, že nič nepočujú. 

Pán poslanec Gavalec: majú ľudia o to záujem na Hájikoch Makoch? 

Pani viceprimátorka Garajová: boli sme kontaktovaní pánom poslancom Macove, ktorý 

vyvíja túto iniciatívu. Dostávame od neho e-maily, čiže my vychádzame prvotne z tohto, že 

pán poslanec Macove zrejme zmapoval tento záujem. Ja si myslím, že tých ľudí tam skôr trápi 

tá cesta ako osvetlenie, len to už je nákladnejšia záležitosť.  

Pán poslanec Švingál: minulý týždeň sme riešili veľký problém a to cestu na Prievrane. 

Neviem, koľkých ľudí máte spísaných a overených, ale čo som sa ja stretol s ľuďmi, nikto mi 

nepovedal, že chce osvetlenie. Každý mi povedal, že by chcel cestu. A tiež hovorili o 

nefunkčnom rozhlase.  

Pán poslanec Macove: prešiel som si obyvateľov. Samozrejme boli aj takí, čo chceli, ale aj 

takí, čo nechceli. Čo sa týka cesty, rozprával som sa s pani primátorkou, vyšlo by to okolo 

400 000 €. Ak by sa financie našli, bol by som veľmi rád. 

Pani primátorka: s kolegami sme to rátali a vyšlo by to okolo 400 000 €. V rozpočte máme 

len okolo 50 000 € na miestnu komunikáciu. Ešte budeme možno musieť robiť Ul. kanadskú,  

pretože sa tam ide robiť vodovod. A taktiež Ul. továrenskú.  

Pán poslanec Švingál: najlepším riešením je celú cestu sfrézovať a zavalcovať. 

Pani viceprimátorka JUDr. Garajová: samozrejme, že tú cestu treba upraviť, ale musíme si 

stanoviť na akú úroveň to chceme. Ak chceme asfalt,  tak to sú veľké náklady, a na to 

nemáme peniaze. Môžeme to urobiť jednoducho,  aby cesta bola aspoň zjazdná. Treba sa 

rozhodnúť, a potom na to môžeme vyčleniť nejaké finančné prostriedky z rezervného fondu.  

Pán poslanec Jánošík: treba zvážiť, či radšej cestu na Prievranu alebo tie svetlá.  

Pán poslanec Macove: ak bude záujem, tak určite robiť radšej cestu ako lampy. 

Pani primátorka: máme stavebnú komisiu, ktorá toto má v portfóliu, spojte sa s pani 

predsedníčkou stavebnej komisie, nech stavebnú komisiu zvolá, nech sú tam prítomní 

poslanci, dohodnú návrhy a potom nám poviete výsledok. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prosím predseda návrhovej komisie o prednesenie 

návrhu na uznesenie.  

 

UZNESENIE č.  6/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE  
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Informatívnu správu o vybudovaní LED solárneho osvetlenia - Prievrana, Hájiky - Maky, 

ktorá je prílohou tohto uznesenia. 

 

Hlasovanie:  

13 za                                                 0  - proti                           0  - zdržal sa hlasovania 

10.  Informatívna správa MOPS 

Pani primátorka: mesto Poltár už od roku 2019 má zriadenú mestskú občiansku poriadkovú 

službu na základe výzvy Ministerstva vnútra Slovenskej republiky z operačného programu 

ľudské zdroje. Každoročne poslancom MsZ sa predkladá informatívna správa o činnosti 

MOPS tak, aby boli oboznámení s ich činnosťou a ich pôsobením v našom meste. Výška 

celkovej dotácie na tento projekt je takmer 30.000 EUR. Mesto hradí z vlastného rozpočtu 

náklady vo výške 19.000 EUR. MOPS má štyroch členov, jeho činnosť je zameraná na 

dodržiavanie verejného poriadku, ochranu majetku pred poškodením, monitorovanie stretnutí 

detí a mládeže na verejných priestranstvách. Konkrétna činnosť MOPS-u je uvedená v 

predkladanej správe. Mestská rada odporučila túto informatívnu správu pre MsZ schváliť. 

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prosím predseda návrhovej komisie o prednesenie 

návrhu na uznesenie. 

  

UZNESENIE č.  7/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE  

 

informatívnu správu o činnosti MOPS 

 

Hlasovanie:  

12 za                                        0 - proti                                     0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 

 

11. Informatívna správa o činnosti Komunitného centra Poltár za rok 2020 

Pani primátorka: komunitné centrum v našom meste pracuje na základe zmluvy o 

spolupráci uzatvorenej v rámci Národného projektu budovanie odborných kapacít na 

komunitnej úrovni medzi implementačnou agentúrou a mestom Poltár. Informatívna správa 

obsahuje stručné zhrnutie činnosti komunitného centra za rok 2020 s vyhodnotenými cieľmi 

plánu činnosti komunitného centra.  

 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prosím predseda návrhovej komisie o prednesenie 

návrhu uznesenia.  
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UZNESENIE č.  8/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE  

 

Informatívnu správu o činnosti Komunitného centra Poltár za rok 2020 

 

Hlasovanie:  

12 za                                                   0 - proti                           0 - zdržal sa hlasovania 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 

 

12. Správa o činnosti komisií a ZPOZ 

Pani primátorka: predsedovia komisií každoročne predkladajú správy o činnosti, nakoľko 

táto povinnosť vyplýva z rokovacieho poriadku komisií, ktoré sú zriadené pri MsZ v Poltári. 

Súčasťou týchto predkladaných správ je aj správa Zboru pre občianske záležitosti a jej 

zhodnotenie činnosti za uplynulý rok. Týmto spôsobom sú poslanci MsZ informovaní o 

činnosti a fungovaní komisii. Správu o činnosti predložili všetky komisie pri MsZ v Poltári. 

 

Pani viceprimátorka JUDr. Garajová: za moju komisiu Ochrany verejného záujmu by som 

poprosila. Už minulý rok som Vás prosila, aby ste dokladali tie majetkové priznania s 

prílohami. Zase sme sa po roku stretli s tým, že niektorí nedoložili vôbec, niektorým niečo 

chýbalo. Niektorých sme už potom omylom aj vyzývali, aby doložili aj naviac niečo. Znova 

na vás apelujem, aby ste dokladali majetkové priznania. Uvádzajú sa tam nejaké údaje, ktoré 

sú možno pre vás citlivé. Ak niekto doloží, je to také nespravodlivé potom, keď niekto to 

nedoloží, mali by sme to dokonca zverejňovať. Takže znova tí, ktorí nedoložili, znova už 

aspoň tento rok, keby sa Vám podarilo doložiť.  

 

Keďže sa nikto ďalší  neprihlásil do diskusie, prosím predsedu návrhovej komisie o 

prednesenie návrhu na uznesenie.  

 

UZNESENIE č.   9/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE  

 

správu o činnosti komisií a ZPOZ 

 

Hlasovanie:  

12 za                                                  0 - proti                            0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 
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13. Zásady participatívneho rozpočtu 

Pani primátorka: v rámci participatívneho rozpočtu môžu občania mesta Poltár navrhovať a 

spolurozhodovať o časti rozpočtu nášho mesta. Jeho cieľom je posilniť otvorenosť, 

transparentnosť a efektívnosť mestskej samosprávy. V súčasnosti je v našom rozpočte 

15.000 EUR. Maximálna suma na podporu jedného projektu bola stanovená na 1.500 EUR. 

Podľa podkladov je možné jednotlivé návrhy predkladať do 31. marca 2021 na Mestskom 

úrade v Poltári, následne budú potom poslanci MsZ s návrhmi oboznámení. 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie 

návrhu na uznesenie. 

  

UZNESENIE č.  10/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE 

Zásady participatívneho rozpočtu mesta Poltár na rok 2021 

 

Hlasovanie:  

12 za                                                  0 - proti                            0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 

 

14. Zmeny v zložení komisií MsZ - komisia pre financie, správu a hospodárenie s 

majetkom mesta a priestupková komisia  

Pani primátorka: dňa 21. 12. 2020 bolo mestu doručené poslancom Bc. Jánom Skýpalom 

oznámenie o ukončení členstva v komisii pre financie, správu a hospodárenie s majetkom 

mesta. Podľa § 6 bod 4 rokovacieho poriadku komisií má právo vzdať sa písomne členstva v 

komisii. Návrh uznesenia na odvolanie člena komisie z dôvodu jeho rezignácie a návrh na 

nového člena komisie predloží predseda komisie na najbližšom zasadnutí MsZ, ktoré 

nasleduje po doručení písomného vzdania sa. Predseda tejto komisie sa vzdal svojej funkcie, 

preto je potrebné ho odvolať a zvoliť nového predsedu ekonomickej komisie. Z toho dôvodu 

navrhujeme odvolať z komisie pre financie, správu a hospodárenie s majetkom mesta 

poslanca pána Jána Skýpalu a zvoliť nového člena komisie pre financie, správu a 

hospodárenie s majetkom mesta viceprimátorku a zároveň poslankyňu MsZ  JUDr. 

Bronislavu Garajovú. Zároveň tiež dochádza k výmene zapisovateliek, nakoľko zapisovateľka 

priestupkovej komisie pani Marková nepracuje na mestskom úrade a teda nemôže ďalej 

vykonávať funkciu zapisovateľky v priestupkovej komisii. Vzhľadom k uvedenému 

navrhujeme za zapisovateľku do priestupkovej komisii pani Elenu Macove. Mestská rada 

odporučila odvolať člena ekonomickej komisie poslanca Bc. Jána Skýpalu a zvoliť za členku 

a predsedníčku ekonomickej komisie JUDr. Garajovú,  a tiež odvolať z pozície zapisovateľky 

Alenu Markovú a zvoliť pani Elenu Macove za zapisovateľku do priestupkovej komisie. 

 

Pán poslanec Ing.  Macove: ja by som navrhol za člena ekonomickej komisie ešte Ing. 

Žiláka. 
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Pani primátorka: návrh treba predložiť písomne, odovzdať predsedovi návrhovej komisie a 

budeme o ňom hlasovať.  

 

Pani viceprimátorka JUDr. Garajová: úplne súhlasím s týmto návrhom, ja by som navrhla, 

aby pán Žilák bol aj predseda. 

 

Keďže sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol  

pozmeňujúci návrh na uznesenie.  

UZNESENIE č.  11/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

POZMEŇUJÚCI  NÁVRH  

VOLÍ 

 

poslanca Ing. Petra Žiláka ako nového člena  a  predsedu komisie pre financie, správu a 

hospodárenie s majetkom mesta 

 

  

Hlasovanie:  

11 za                                                  0 - proti                            1 - zdržal sa hlasovania 

                    Ing. Peter Žilák 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 

 

UZNESENIE č.  12/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

I.   b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

1. vzdanie sa poslanca Bc. Jána Skýpalu členstva a funkcie predsedu komisie pre    financie, 

správu a hospodárenie s majetkom mesta 

2.   výmenu zapisovateľky v priestupkovej komisii 

Hlasovanie:  

12 za                                                 0  - proti                            0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 

 

II.   o d v o l á v a 
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1. poslanca Bc. Jána Skýpalu ako člena a predsedu komisie pre financie, správu a 

hospodárenie s majetkom mesta 

2. pani Alenu Markovú z pozície zapisovateľky v priestupkovej komisii 

 

Hlasovanie:  

12 za                                                  0 - proti                            0 - zdržal sa hlasovania 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 

III.   v o l í 

1. poslanca Ing. Petra Žiláka ako nového  člena  a  predsedu komisie pre  financie, správu a    

hospodárenie s majetkom mesta 

2. pani Elenu Macove do pozícii zapisovateľky v priestupkovej komisii 

 

Hlasovanie:  

12 za                                                  0 - proti                            0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 

 

15. Rozpočtové opatrenia  

Pani primátorka: chcete o každom rozpočtovom opatrení hlasovať osobitne alebo hlasovať 

za rozpočtové opatrenia v prvom hlasovaní, ktoré sa berú na vedomie a potom o rozpočtových 

opatreniach, ktoré sa schvaľujú? 

 

UZNESENIE č.  13/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE  

ROZPOČTOVÉ OPATRENIE PRIMÁTORKY č. 4/2020 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtovaných 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy, celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

Na základe platných Zásad hospodárenia s finančnými prostriedkami mesta Poltár 

Časť II.  §8 Rozpočtové opatrenia bod 4. primátorka mesta Poltár schvaľuje nasledovné 

zmeny rozpočtu do výšky 90.000,00 EUR vrátane v jednom kalendárnom roku : 
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Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Programový rozpočet  1.3.3 - Účtovníctvo  

Funkčná klasifikácia 01.1.1 – Výkonné a zákonodarné orgány – mestská samospráva 

Ekon. klasifikácia  

Suma 

633 – Všeobecný materiál   - 341,00 € 

 

Programový rozpočet  3.1 – Činnosť orgánov mesta 

Funkčná klasifikácia 01.1.1 – Výkonné a zákonodarné orgány – mestská samospráva 

Ekon. klasifikácia  

Suma 

636 – Nájomné za nájom pozemkov, budov a výpočtovej techniky      33,00 € 

 

Programový rozpočet  3.2.1 – Nehnuteľný majetok mesta 

Funkčná klasifikácia 01.1.1 – Výkonné a zákonodarné orgány – mestská samospráva 

Ekon. klasifikácia  

Suma 

636 – Nájomné za nájom pozemkov, budov a výpočtovej techniky     144,00 € 

 

Programový rozpočet  1.5 – Zastúpenie mesta v partnerstvách 

Funkčná klasifikácia 01.1.1 – Výkonné a zákonodarné orgány – mestská samospráva 

Ekon. klasifikácia  

Suma 

642 – Transfery jednotlivcom a neziskovým právnickým osobám     164,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Programový rozpočet 4.2.2 – Matrika a overovanie 

Funkčná klasifikácia 01.3.3 – Iné všeobecné služby – Matrika 

 

Ekon. klasifikácia   
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                Suma 

633 – Všeobecný materiál            -  100,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Programový rozpočet 4.2.3 – Evidencia v meste - REGOB 

Funkčná klasifikácia 01.1.1. -  Výkonné a zákonodarné orgány 

Ekon. klasifikácia   

            

                Suma 

600 – Bežné výdavky Register obyvateľstva                                  100,00 € 

   

Uvedenou zmenou rozpočtu sa mení rozpis bežných výdavkov v rámci schváleného rozpočtu. 

Nasledujúca zmena rozpočtu súvisí s preklasifikovaním ekonomických položiek. Je nutné 

presunúť finančné prostriedky na ekonomickú položku 600 na stredisko Register 

obyvateľstva. Finančné prostriedky sa presúvajú zo strediska Matrika.  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Programový rozpočet  1.2 – Strategické projektovanie 

Funkčná klasifikácia 01.1.1 – Výkonné a zákonodarné orgány – mestská samospráva 

Ekon. klasifikácia  

Suma 

610 – Mzdové náklady -  5 800,00 € 

 

Programový rozpočet  13.3.3 – Dotácie ostatné  

Funkčná klasifikácia 09.6.0.3 -  Vedľajšie služby poskytnuté v rámci nižšieho 

sekundárneho vzdelávania 

Ekon. klasifikácia  

Suma 

637 – Služby – vrátenie nevyčerpaných fin. prostriedkov prenesený výkon – nenormatívne 

finančné prostriedky ( lyžiarsky výcvik, rekreačné poukazy)    5 800,00 € 
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Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Programový rozpočet 08.2.2 – ZŠ Školská   

Funkčná klasifikácia 09.5.0 – Vzdelávanie nedefinované podľa úrovne – finančné 

prostriedky na Školu v prírode – nenormatívne finančné prostriedky  

Ekon. klasifikácia  

Suma 

600 – Výdavky – Škola v prírode ZŠ Školská -  4 500,00 € 

 

Programový rozpočet  13.3.3 – Dotácie ostatné  

Funkčná klasifikácia 09.6.0.3 -  Vedľajšie služby poskytnuté v rámci nižšieho 

sekundárneho vzdelávania 

Ekon. klasifikácia  

Suma 

637 – Služby – vrátenie nevyčerpaných fin. prostriedkov prenesený výkon – nenormatívne 

finančné prostriedky (škola v prírode ZŠ Školská)    4 500,00 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Programový rozpočet 4.2.2 – Matrika a overovanie 

Funkčná klasifikácia 01.3.3 – Iné všeobecné služby - Matrika 

Ekon. klasifikácia   

            

                Suma 

633 – Všeobecný materiál             -  310,00 € 

     

                                                                                                                          Suma  

610 –Mzdové náklady       260,00 € 

620 – Poistné a príspevok do poisťovní      50,00 € 

 

 

Uvedenou zmenou rozpočtu sa mení rozpis bežných výdavkov v rámci schváleného rozpočtu. 

Nasledujúca zmena rozpočtu súvisí s preklasifikovaním ekonomických položiek. Je nutné 

presunúť finančné prostriedky na položky 610 a 620. Presun bude uskutočnený z položky 633 

– materiál, na ktorej je značná úspora. 
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Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Programový rozpočet 1.4 – Kontrola – hlavný kontrolór 

Funkčná klasifikácia 01.1.2 –Finančné a rozpočtové záležitosti 

Ekon. klasifikácia  

Suma 

610 – Mzdové náklady  -  240,00 € 

620 – Poistné a príspevok do poisťovní     240,00 € 

 

Uvedenou zmenou rozpočtu sa mení rozpis bežných výdavkov v rámci schváleného rozpočtu. 

Nasledujúca zmena rozpočtu súvisí s preklasifikovaním ekonomických položiek. Je nutné 

presunúť finančné prostriedky z položky 610 na položku 620 v rámci strediska 77 – hlavný 

kontrolór.  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Programový rozpočet 10.1.1. – Futbalový areál – TJ Sklotatran 

Funkčná klasifikácia 08.1.0 – Rekreačné a športové služby – TJ Sklotatran - energie 

Ekon. klasifikácia  

Suma 

600 – Výdavky DOTÁCIA TJ SKLOTATRAN - 150,00 € 

600 – Výdavky TJ SKLOTATRAN -  energie    150,00 € 

 

Uvedenou zmenou rozpočtu sa mení rozpis bežných výdavkov v rámci schváleného rozpočtu. 

Nasledujúca zmena rozpočtu súvisí s preklasifikovaním ekonomických položiek. Je nutné 

presunúť finančné prostriedky v rámci strediska 13 – TJ SKLOTATRAN. 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Programový rozpočet 10.1.3. – Mestská hala – Mestský volejbalový klub Poltár 

Funkčná klasifikácia 08.1.0 – Rekreačné a športové služby – VOLEJBAL 

Ekon. klasifikácia  

Suma 

600 – Výdavky DOTÁCIA VOLEJBAL - 790,00 € 
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600 – Výdavky - kúrenie a energie mestská hala    610,00 € 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Programový rozpočet 13.1.4 – Klub dôchodcov 

Funkčná klasifikácia 08.4.0. – Náboženské a iné spoločenské služby  

Ekon. klasifikácia  

Suma 

600 – Výdavky – služby klub dôchodcov   180,00 € 

 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Programový rozpočet 8.1.2 – MŠ Kanadská 

Funkčná klasifikácia 09.1.1.1 – Predprimárne vzdelávanie s bežnou starostlivosťou – 

MŠ Kanadská 

Ekon. klasifikácia  

            

                Suma 

610 – Mzdové náklady             -  120,00 € 

633 – Všeobecný materiál           32,00 €  

637 – Služby            88,00 € 

 

Uvedenou zmenou rozpočtu sa mení rozpis bežných výdavkov v rámci schváleného rozpočtu. 

Nasledujúca zmena rozpočtu súvisí s preklasifikovaním ekonomických položiek. Je nutné 

presunúť finančné prostriedky na položku 633 – všeobecný materiál a položku 637 – služby 

v rámci strediska 29 – MŠ Kanadská. 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Programový rozpočet 8.3.2. – Školská jedáleň pri MŠ Sklárskej 

Funkčná klasifikácia 09.6.0.1 – Vedľajšie služby poskytované v rámci predprimárneho 

vzdelávania 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                              Suma  

633 – Všeobecný materiál      - 1 160,00 € 

610 – Mzdové náklady         700,00 € 



30 
 

637 – Služby          460,00 € 

 

Uvedenou zmenou rozpočtu sa upraví rozpis finančných prostriedkov na stredisku školská 

jedáleň pri MŠ Sklárskej. Presúvajú sa finančné prostriedky ušetrené na položke 633 – 

všeobecný materiál.  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Programový rozpočet  1.2 – Strategické projektovanie 

Funkčná klasifikácia 01.1.1 – Výkonné a zákonodarné orgány – mestská samospráva 

Ekon. klasifikácia  

Suma 

610 – Mzdové náklady -  760,00 € 

 

Programový rozpočet  12.2 – ŠFRB bytová politika  

Funkčná klasifikácia 06.1.0 – Rozvoj bývania – Bytová politika 

Ekon. klasifikácia  

Suma 

610 – Mzdové náklady    490,00 € 

620 – Poistné a príspevok do poisťovní   270,00 € 

 

Uvedenou zmenou rozpočtu sa mení rozpis bežných výdavkov v rámci schváleného rozpočtu. 

Nasledujúca zmena rozpočtu súvisí s preklasifikovaním ekonomických položiek.  

 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Programový rozpočet  4.5 – Spoločný stavebný úrad 

Funkčná klasifikácia 04.4.3 - Výstavba 

Ekon. klasifikácia  

Suma 

610 – Mzdové náklady - 307,00 € 

632 – Energie, voda a komunikácie      307,00 €  
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Uvedenou zmenou rozpočtu sa mení rozpis bežných výdavkov v rámci schváleného rozpočtu. 

Nasledujúca zmena rozpočtu súvisí s preklasifikovaním ekonomických položiek na stredisku 

32 – Spoločný stavebný úrad. Podľa skutočných výdavkov je nutné presunúť 305,00 EUR 

z ekonomickej položky 610 – mzdy na ekonomickú položku 632 – energie. 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Programový rozpočet  1.2 – Strategické projektovanie 

Funkčná klasifikácia 01.1.1 – Výkonné a zákonodarné orgány – mestská samospráva 

Ekon. klasifikácia  

Suma 

610 – Mzdové náklady -  265,00 € 

 

 

Programový rozpočet 5.2 – Miestna občianska poriadková služba – civilná ochrana 

Funkčná klasifikácia 02.2.0 -  Civilná ochrana a MOPS 

Ekon. klasifikácia  

            

                Suma 

610 – Mzdové náklady                   220,00 € 

632 – Energia, voda a komunikácie        45,00 € 

 

Uvedenou zmenou rozpočtu sa mení rozpis bežných výdavkov v rámci schváleného rozpočtu. 

Nasledujúca zmena rozpočtu súvisí s preklasifikovaním ekonomických položiek.  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: 

Programový rozpočet 14.2. Prípravná a projektová dokumentácia - Cyklotrasa 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                      Suma  

- 716 001 Prípravná a projektová dokumentácia - Cyklotrasa       - 50,00 € 
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Programový rozpočet 14.2. Prípravná a projektová dokumentácia - Cyklotrasa 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia                  Suma 

 

716 001 –Prípravná a projektová dokumentácia – spoluúčasť Cyklotrasa      50,00 €                                                                                                                          

     

Uvedenou zmenou rozpočtu sa mení rozpis kapitálových výdavkov v rámci schváleného 

kapitálového rozpočtu. Nasledujúca zmena rozpočtu súvisí so spoluúčasťou mesta Poltár na 

projekte „Cyklotrasa - Poltár“. Na základe skutočného čerpania prípravnej a projektovej 

dokumentácie sa presúva 50,00 EUR z projektovej dokumentácie na prípravnú a projektovú 

dokumentáciu – spoluúčasť. 

Primátorka mesta Poltár má právomoc na základe platných Zásad hospodárenia s finančnými 

prostriedkami mesta Poltár schvaľovať zmeny rozpočtu do výšky 90.000,00 EUR vrátane 

v jednom kalendárnom roku. V roku 2020 sa realizovali zmeny rozpočtu rozpočtovým 

opatrením primátorky mesta dňa: 

• 31.05.2020 vo výške  5.000,00 EUR,  

• 30.09.2020 vo výške  3.714,00 EUR,  

• 30.10.2020 vo výške  5.000,00 EUR  

• 31.12.2020 vo výške 14.893,00 EUR 

• Spolu za rok 2020 vo výške 28 607,00 EUR 

 

 

Hlasovanie:  

12 za                                                  0 - proti                            0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 

 

UZNESENIE č. 14/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy a celkové 

výdavky, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu : 
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Programový rozpočet 14.3. Realizácia stavieb – Spoluúčasť pešia zóna 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                    Suma  

717 002  – spoluúčasť pešia zóna - 6 763,20 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu : 

Programový rozpočet 3.2.2.Hnuteľný majetok mesta – chladiarenský box 

Funkčná klasifikácia 06.6.0. Bývanie a občianska vybavenosť 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                    Suma  

713 004 – nákup chladiarenského boxu  6 763,20 € 

 

Hlasovanie:  

12 za                                                 0 - proti                             0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 

 

 

 

UZNESENIE č.   15/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena a) presun rozpočtových 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy, ktorým 

sa mení a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

V príjmovej časti rozpočtu: 

                                                                                                                     Suma  

322 001 – Kapitálový príjem – ČOV kúpalisko  - 42 900,00 €                               

453 – Zostatok prostriedkov z predchádzajúcich rokov         42 900,00 € 

                  

Hlasovanie:  



34 
 

12 za                                                  0 - proti                            0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 

 

 

 

UZNESENIE č.  16/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov , ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

 

V príjmovej časti rozpočtu :  

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                    Suma  

453 – Zostatok prostriedkov z predchádzajúcich rokov - Wellness 14 759,49 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu : 

Programový rozpočet 10.1.2 – Mestské kúpalisko -  Wellness 

Funkčná klasifikácia 08.1.0 – Rekreačné a športové služby - Wellness 

Ekon. klasifikácia   

                                                                                                                    Suma  

600 – bežné výdavky - Wellness na mestskom kúpalisku  14 759,49 € 

 

Hlasovanie:  

12 za                                                   0 - proti                           0  - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 
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UZNESENIE č.  17/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

 

V príjmovej časti rozpočtu: mesta Poltár 

Ekon. klasifikácia          Suma 

453 – Zostatok prostriedkov z predch. rokov – Havarijný stav sociálnych zariadení na ZŠ 

Slobody                    50 072,00 €   

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu: ZŠ Slobody 

Programový rozpočet  08.2.1 – ZŠ Slobody 

Funkčná klasifikácia 09.2.1.1 – Nižšie sekundárne vzdelávanie všeobecné s bežnou 

starostlivosťou – ZŠ Slobody  

Ekon. klasifikácia  

                        Suma 

635 – Rutinná a štandardná údržba – riešenie havarijného stavu              50 072,00 € 

 

Hlasovanie:  

12 za                                                 0 - proti                             0  - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 

 

 

UZNESENIE č.  18/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. a 

na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie a viazanie 

príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 
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V príjmovej časti rozpočtu ZŠ Slobody: 

Ekon. klasifikácia  

Suma 

453 – Zostatok prostriedkov z predchádzajúcich rokov  21 437,00  € 

Vo výdavkovej časti rozpočtu ZŠ Slobody: 

Programový rozpočet 8.2.1 – Základná škola Slobody 

Funkčná klasifikácia 09.2.1Nižšie sekundárne vzdelávanie všeobecné s bežnou 

starostlivosťou 

Ekon. klasifikácia  

Suma 

642 transfery jednotlivcovi     100,00 € 

632 – energie 10 000,00 € 

633 – materiál   3 737,00 € 

637- služby   7 600,00 € 

SPOLU  21 437,00 € 

 

 

Hlasovanie:  

12 za                                                 0 - proti                              0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 

 

UZNESENIE č.  19/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

a na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie 

a viazanie príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

V príjmovej časti rozpočtu ZŠ Slobody: 

Ekon. klasifikácia  



37 
 

Suma 

453 – Zostatok prostriedkov z predchádzajúcich rokov  20 793,14 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu ZŠ Slobody: 

Programový rozpočet 8.3.1 – Školská jedáleň ZŠ Slobody 

Funkčná klasifikácia 09.6.0.3 Vedľajšie služby poskytované v rámci nižšieho 

sekundárneho vzdelávania 

Ekon. klasifikácia  

Suma 

610    - mzdy  1 500,00 € 

620   -  poistné     600,00 € 

633011 – potraviny 12  000,00  € 

633006 – všeobecný materiál   3  000,00  € 

632 - energie    3 693,14 € 

SPOLU 20 793,14 € 

 

Hlasovanie:  

12 za                                          0  - proti                                   0 - zdržal sa hlasovania 

 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 

 

UZNESENIE č.  20/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

a na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie 

a viazanie príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

V príjmovej časti rozpočtu Zariadenia sociálnych služieb : 

Ekon. klasifikácia  

Suma 
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453 – Zostatok prostriedkov z predchádzajúcich rokov  10 803,42 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu Zariadenia sociálnych služieb : 

Programový rozpočet  13.1.1. – Zariadenie sociálnych služieb 

Funkčná klasifikácia 10.2.0 Staroba - ZSS                                                

Ekon. klasifikácia  

Suma 

633 – Materiál                                                                                            7 000,00 € 

635 – Rutinná a štandardná údržba                                3 803,42 €      

SPOLU 10 803,42 €     

 

Hlasovanie:  

12 za                                          0 - proti                                   0  - zdržal sa hlasovania 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 

 

 

UZNESENIE č.  21/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

a na základe zákona č. 426/2013 Z. z.§ 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie 

a viazanie príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

V príjmovej časti rozpočtu Zariadenia sociálnych služieb: 

Ekon. klasifikácia  

Suma 

453 – Zostatok prostriedkov z predchádzajúcich rokov –UPSVaR 26.601,72 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu Zariadenia sociálnych služieb: 

Programový rozpočet 13.1.1. – Zariadenie sociálnych služieb 

Funkčná klasifikácia 10.2.0 Staroba    - ZSS                                                   

Ekon. klasifikácia  
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Suma 

610 – Mzdy 19 500,00 € 

620 – Odvody                                                                                               7 101,72 €            

SPOLU  26 601,72  € 

Hlasovanie:  

12 za                                          0 - proti                                   0 - zdržal sa hlasovania 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 

UZNESENIE č.  22/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  ROZPOČTOVÉ OPATRENIE č. 

 

V súlade s § 11 ods. 4 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 a na základe zákona č. 426/2013 Z. z. § 14 ods. 2 písmena b) povolené prekročenie 

a viazanie príjmov a c) povolené prekročenie a viazanie výdavkov, ktorým sa mení 

a dopĺňa zákon č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  

V príjmovej časti rozpočtu Základná umelecká škola: 

Ekon. klasifikácia        Suma 

453 – Zostatok prostriedkov z roku 2020 (Mesto Poltár)     4 705,63 € 

 

Vo výdavkovej časti rozpočtu Základná umelecká škola: 

Programový rozpočet 8.7. Základná umelecká škola 

Funkčná klasifikácia 09.5.0. Vzdelávanie nedefinované podľa úrovne (ZUŠ) 

Ekon. klasifikácia  

          Suma 

-633 Materiál                  4.705,63 € 

 

 

Hlasovanie:  

12 za                                                  0 - proti                            0 - zdržal sa hlasovania 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 

 

16. Návrh na vyradenie a odpredaj majetku – Dom smútku v Poltári 
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Pani primátorka: na základe vykonanej inventarizácie majetku záväzkov a rozdielu majetku 

záväzkov k 31. 12. 2020 čiastková inventarizačná komisie navrhla na vyradenie majetok, 

ktorý je nefunkčný alebo nepotrebný. Zoznam vyradeného majetku máte vo svojich 

materiáloch. Majetok uvedený v prílohe bol inventarizačnou komisiou navrhnutý na odpredaj. 

Mestská rada odporúča MsZ schváliť návrh na vyradenie majetku v dome smútku a zároveň 

odporúča schváliť odpredaj tohto vyradeného majetku. Celková suma drobného hmotného 

majetku je 3.201,56 EUR,  na odpredaj je navrhnutý chladiarenský box v minimálnej sume 

100 EUR za 1 kus, chladiarenské zariadenie v minimálnej sume 150 EUR za 1 kus, 

akumulačná pec minimálne v sume 10 EUR za 1 kus. 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, prosím predsedu návrhovej komisie o prednesenie 

návrhu na uznesenie. 

  

UZNESENIE č.  23/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

SCHVAĽUJE  

 

vyradenie majetku v Dome smútku v Poltári podľa prílohy a jeho odpredaj v nasledovných 

minimálnych cenách: -  chladiaci box AF 77  min. 100,- Eur 

                                                             -  chladiace zariadenie   min. 150,- Eur 

-  akumulačná pec         min.   10,- Eur 

 

Hlasovanie:  

12 za                                                  0 - proti                           0 - zdržal sa hlasovania 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 

 

17. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Poltár za rok 2020 

 

Pani primátorka: materiál predkladá hlavný kontrolór zastupiteľstvu na základe § 18 f odsek 

1 písm. e) Zákona o obecnom zriadení. Obsahom tohto materiálu je správa o kontrolnej 

činnosti hlavného kontrolóra mesta Poltár za rok 2020, kde je uvedený prehľad činnosti 

hlavného kontrolóra, a to v oblasti výkonu kontrolnej činnosti, prípravy a tvorby, 

koncepčných a súhrnných materiálov a ostatnej vykonávanej činnosti. Súčasťou správy je aj 

prehľad o vybavovaní sťažností a petícií za rok 2020. 

  

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: predmetná správa bola predložená v zmysle zákona o 

obecnom zriadení s tým, že poskytuje sumár kontrol, ktoré som v priebehu minulého roka 

vykonal, a výsledky kontrol boli predložené do mestského zastupiteľstva, s výnimkou jednej 

kontroly, ktorá bude po tejto správe, ktorá bola za predchádzajúci polrok ukončená v januári 

2021 s tým, že v priebehu  prvého polroka bolo vykonaných 5 kontrol. V priebehu druhého 

polroka bolo vykonaných taktiež 5 kontrol a jedna kontrola  nebola umožnená s tým, že jedna  

z tých piatich kontrol bola vykonaná na základe žiadosti primátorky mesta. V tej správe 

uvádzam taký zjednodušený, skrátený prehľad jednotlivých kontrol, základných informácií 

nedostatkov a taktiež aj to, ako boli prijímané opatrenia zo strany povinných osôb. Čo sa týka 
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I. polroka, tak v rámci všetkých kontrol boli zohľadnené moje odporúčania s výnimkou jednej 

kontroly a to ZŠ Školská. Čo sa týka II.  polroka, tak tam boli taktiež zohľadnené odporúčania 

s výnimkou kontroly v zariadení sociálnych služieb, kde ten  nezákonný stav pretrváva z 

dôvodov, ktorí všetci poznáte. Tak isto, čo sa týka jednej kontroly z MŠ Sklárskej, tam tiež 

stále nezverejňujeme údaje o faktúrach a objednávkach zo zákona. V ďalšej časti uvádzam, 

aké boli stanoviská k záverečnému účtu rozpočtu, prijatie dvoch návratných finančných 

výpomocí, a tak isto je tam aj prehľad stručne o ostatnej vykonávanej činnosti. V rámci tejto 

správy uvádzam ešte taký prehľad, čo sa týka sťažnosti a petície a ich vybavovanie, pričom v 

roku 2020 bolo zaevidovaných 6 podaní, z toho 5 sťažnosti a jedna petícia. Tu bolo zistené pri 

jednej sťažnosti, že nebola vybavená v zmysle zákona o sťažnostiach, čo sa týka jednej 

petície, tam bola mierne prekročená lehota na oboznámenie.  

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie,  predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie.  

UZNESENIE č. 24/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Poltár za rok 2020 

 

Hlasovanie:  

12 za                                                  0 - proti                            0 - zdržal sa hlasovania 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 

 

18. Správa o výsledkoch kontroly zákonnosti, hospodárnosti, efektívnosti, účinnosti a 

účelnosti čerpania výdavkov v Základnej umeleckej škole za rok 2019, vrátane kontroly 

plnenia opatrení prijatých na nápravu nedostatkov a na odstránenie príčin ich vzniku 

zistených predchádzajúcou kontrolou 

Hlavný kontrolór Ing. Škrabák: čo sa týka  kontrolných opatrení zistených 

predchádzajúcou kontrolou, kde  na základe predložených dokladov bolo zistené, že všetky, 

resp. povinná osoba predložila, resp. splnila tie prijaté opatrenia všetky,  s výnimkou jedného 

a to, čo sa týka tej nesprávnej adresy kde v správe máte uvedené vyjadrenie kontrolovanej 

osoby, povinnej osoby, že prečo je to tak.  Čo sa týka samotnej kontroly hospodárenia 

základnej umeleckej školy za rok 2019, bolo zistených 6 nedostatkov, tak ako ich tam máte 

uvedené. Prvý nedostatok sa týkal prípadov nesprávneho zatriedenia výdavkov podľa 

ekonomickej klasifikácie v rámci rozpočtu. Druhý nedostatok sa týkal nesprávne vyčíslenej 

sumy neoprávnene vyplácaného kreditového príplatku.  Išlo o to, že povinná osoba sama 

zistila asi po nejakom roku, že nesprávne vyplácala kreditový príplatok. Tretí nedostatok sa 

tak sa týka uzatváraných dohôd o vykonaní práce. Tam bolo zistené, že povinná osoba 

uzatvorila iba dodatky k dohodám o pracovnej činnosti na určité činnosti, ktorých výsledkom 

bolo akési dielo. Taktiež bolo zistené, že povinná osoba nesprávne v rámci miest vykazovala 

v podstate náhrady za pracovné voľno, keď išiel niekto k lekárovi. Ďalší nedostatok sa týka 

skutočnosti, že zákon o výkone práce vo verejnom záujme hovorí, že zamestnanec nesmie 

sprostredkúvať pre seba obchodný styk s rozpočtovou organizáciou, pričom bolo zistené, že 

jeden z učiteľov dodával napr. klavír. Posledný nedostatok sa týkal porušenia zákona o 

účtovníctve, neúčtovanie poskytnutých preddavkov, neúčtovanie časového rozlíšenia, 

neúčtovanie o nároku zamestnancov na náhradu výdavkov pri pracovných cestách atď. Potom 
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boli dané ešte taktiež 3 odporúčania, a to zabezpečiť na webovom sídle zverejnenie 

informácie v zmysle zákona o slobode informácií, prehodnotiť výšku príspevku 

zamestnávateľa na doplnkové dôchodkové sporenie a takisto som odporúčal zabezpečiť 

vypracovanie smernice pre zadávanie zákaziek s nízkou hodnotou. 

Keďže sa nikto neprihlásil do diskusie, predseda návrhovej komisie predniesol návrh na 

uznesenie. 

  

UZNESENIE č.  25/2021 

MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO 

BERIE NA VEDOMIE 

Správu o výsledkoch kontroly zákonnosti, hospodárnosti, efektívnosti, účinnosti a účelnosti 

čerpania výdavkov v Základnej umeleckej škole za rok 2019, vrátane kontroly plnenia 

opatrení prijatých na nápravu nedostatkov a na odstránenie príčin ich vzniku zistených 

predchádzajúcou kontrolou 

 

 

Hlasovanie:  

12 za                                                  0 - proti                            0 - zdržal sa hlasovania 

Neprítomná: Bc. Martina Tóčiková 

 

19. Interpelácia poslancov 

Pán poslanec Boris Dreisig:  chcel by som sa vrátiť k tej časti, ktorú som niekedy dávno 

riešil. Chcel by som sa poďakovať mestskému úradu, že sa podarilo skultúrniť cestu popred 

polikliniku a máme tam dopravné značky. Čo by som chcel do budúcnosti je,  že ranné 

zastupiteľstvá nevyhovujú viacerým ľuďom. Tento čas mne osobne maximálne nevyhovuje, 

takže bol by som veľmi rád, keby sme začali uvažovať nad tým, aby sme sa vrátili k modelu 

poobedných zastupiteľstiev.  

Pani viceprimátorka JUDr. Garajová: snažíme sa výjsť každému v ústrety. Keď pán 

Kromholc má nočnú alebo poobednú, nemôže. Potom zas niekto iný nemôže, je to veľmi 

zložité zladiť. Mali by sme sa aspoň orientačne pridŕžať tých dní, ktoré sme si určili, no 

budeme sa snažiť. Aj mne to vyhovuje lepšie poobede určite.  Ešte poviem, že to mimoriadne 

zastupiteľstvo ohľadne rekonštrukcie kultúrneho domu bude vo štvrtok o 15.00 hod.,  s 

jedným bodom programu zatiaľ rekonštrukcia kultúrneho domu,  zatiaľ nejaké materiály k 

tomu nemáme. Ak nám zhotoviteľ v stredu na  kontrolnom dni predloží nejaký rozpočet, 

nacenenie atď, tak samozrejme vám to dáme k dispozícii. Keď nie, tak už budeme len vo 

štvrtok vedieť niečo. Čo sa týka všeobecne záväzného nariadenia, pán Ing. Žilák navrhuje, 

aby aj toto bolo vo štvrtok znova prejednávané. Neviem, či je to v tejto chvíli možné, pretože 

nespĺňame tie predpoklady, že musí byť vyvesené 15 dní, atď. Hlavný kontrolór to išiel 

zisťovať. Ak to bude možné, tak to môžeme dať ako ďalší bod programu.  

 

Pán poslanec Ing. Macove: komunikácie na Zelenom, na Ul.  slobody, 9. mája a 13. januára 

a výjazd z Prievrany. Malo by sa  riešiť, pretože to je veľmi akútna situácia. 
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Pani viceprimátorka JUDr. Garajová: čo sa týka chodníka na Zelené. Máme schválené 

finančné prostriedky a už sa rieši územné stavebné povolenie na cyklotrasu na Zelenom, ktorá 

bude obsahovať aj chodník. Má 2 vetvy, jedna vetva sa začína presne pri tom prejazde, ktorý 

teraz spomínate pri Kanade a pokračuje ľavou stranou popri sklárňach, popri čističke 

odpadových vôd cez križovatku. Druhá vetva ide od novej školy mala pôvodne skončiť pri tej 

križovatke v tvare Y, ale myslím, že okresný dopravný inšpektorát toto namietal, že tam to 

skončiť nemôže a nemôže tam byť ani prechod, pretože je to veľmi nebezpečné. Čiže už 

mimo tých rozpočtových prostriedkov, ktoré sme získali z ministerstva, musíme predĺžiť tú 

cyklotrasu až po kúpalisko, čiže súčasťou tejto cyklotrasy bude aj časť vymedzená pre 

chodcov. Je to v štádiu vybavovania stavebného povolenia. Čo sa týka toho krátkeho úseku k 

prejazdu pri Kanade, tie pozemky, na ktorých by to zrejme bolo patria Železniciam SR. Mesto 

uzatvorilo zmluvu o budúcej zmluve, na čo sme vyčleňovali finančné prostriedky na kúpu 

tých pozemkov. Pokiaľ sa nám to podarí zrealizovať, že by tie pozemky boli už naše, tak už 

môžeme začať riešiť chodník. Najprv musíme byť vlastníkmi tých pozemkov. Zaplatili sme 

zálohu okolo 10 000 € a tento rok by sme mali zaplatiť do 99 000 Eur. 99 000 Eur  bola 

celková kúpna cena, no a následne nám to Železnice SR definitívne celé odpredajú. 

 

Pán poslanec Kurák: chcel by som sa spýtať ohľadom tabule, ktorá označuje obec Zelené v 

smere ako sa ide od Rovnian na Zelené, či by sa nedala posunúť bližšie smerom k Rovňanom.  

 

Pani viceprimátorka JUDr. Garajová: tá cesta je cesta druhej trieda a toto mesto nemá vo 

svojej správe, takže my tam nemôžme osádzať dopravné značenie, ale stavebné oddelenie 

môže kontaktovať cestárov a dopravný inšpektorát, či bude možné to posunúť smerom von z 

obce. 

  

Pán poslanec Boris Dreisig:  nadviažem na Mária, že to je veľmi dobrá myšlienka, ale skôr 

by som išiel tou cestou, aby sme na každý vjazd a výjazd z mesta nejakým spôsobom 

umiestnili radary alebo rýchlomery. Viem, že radar máme aj pri základnej škole, ale keď je to 

na vjazde do obce, tak, ako by to bolo niekde tam pri uhoľných skladoch. Keď to červené 

svetlo zabliká, že ideš 80-tkou, tak všetci uberú. Blikajúci radar určite presvedčí šoférov viac, 

takže, ak by sme našli finančné prostriedky, ktoré sa ťažko hľadajú, tak by tieto rýchlomery 

boli na všetkých troch cestách, čo máme z mesta.   

Pán poslanec Kurák: mohli by sme to skúsiť a dať šancu aj radarom. 

Pán poslanec Bc. Skýpala: aj pán Dudáš dával nejaké podnety ohľadne tohto. Zo začiatku je 

to také, že majú rešpekt voči tomu radaru, ale ono to postupom času prestanú brať vážne, 

pokiaľ to nie je sankcionované. A je to veľmi nákladná vec. 

Pani viceprimátorka JUDr. Garajová: na začiatok skúsime to posunutie tabule. Uvidíme, či 

to bude mať nejaký efekt. 

20.  Diskusia  

Keďže sa  nikto neprihlásil  do diskusie, pani viceprimátorka JUDr. Garajová sa poďakovala 

za účasť a ukončila zasadnutie mestského zastupiteľstva.  
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                                                  Martina Brisudová 

                                                   primátorka mesta  

 

 

 Karol Švingál       Bc. Ján Skýpala               

 I. overovateľ        II. overovateľ 


